
Čestitamo Vam 
Dan Općine Koprivnički Ivanec 

i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja!
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Svečana proslava 30 godina Ivanečkih kresova
i 90. obljetnice DIF-a Koprivnički Ivanec

Svečana proslava 90. obljetnice 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Kunovec
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Poštovani i dragi sumještani, prijatelji, cijenjeni čitatelji 
Kresnice! 

Vrijeme je Ivanja, Dana naše Općine i zaštitnika Župe 
sv. Ivana Krstitelja. I ove smo godine za vas pripremili bo-
gat program, koji možete vidjeti u nastavku Kresnice, a ja 
vas ovim putem pozivam da se odazovete u što većem broju 
kako bismo zajedno proslavili naše dane općine i župe.

Puno se radi, neke stvari ljudi i ne primjećuju, 
možete li izdvojiti nešto?

Da, puno se radi. Završili smo nogostup u prosincu 
2018. godine. Želio bih još jednom razjasniti zašto se išlo 
u izgradnju tog nogostupa jer postoje, i po meni, opravdani 
prigovori zašto se novac trošio u taj projekt. U izgradnju se 
išlo iz jednostavnog razloga jer smo samo za taj nogostup 
imali pripremljenu dokumentaciju, odnosno prijašnja vlast 
je pripremila samo taj projekt, pa smo u trenutku kada je 
natječaj otvoren samo taj i mogli prijaviti, a ne recimo stazu 
prema Goričkom i Kunovcu. Projekt je završen, a sredstva 
nisu do kraja isplaćena od Agencije za plaćanja u poljopri-
vredi, ribarstvu i ruralnom razvoju.

Donesen je proračun za 2019. godinu u iznosu od 11,5 
milijuna kuna i sličan je kao prošli. U proračunu su predvi-
đena sredstva za modernizaciju rasvjete na području opći-
ne, za što se prate natječaji, a ako oni neće ići po segmen-
tima to će se rješavati iz proračuna. Predviđena je obnova 
Kurije, a predviđena su sredstva i za pješačko-biciklističku 
stazu u Vinogradskoj ulici, za što imamo dokumentaciju, ali 
nismo prošli ni na jednom natječaju. Inače, redovita sred-
stva proračuna, odnosno financijsko izravnanje, iznosi oko 
3 milijuna kuna, a ostala predviđena sredstva odnose se na 
projekte.

Imali smo i izmjene projekta „Ivanec centar“, trenutno 
smo 125. od 85 projekata koji su prošli na natječaju, uz na-
javu da se još strpimo jer bi možda postojala mogućnost da 
i naš projekt prođe s obzirom na to da rezultati još nisu ko-
načni. Ako ne dođe do odobravanja projekta mi ćemo i sami 
krenuti u njega jer je krajnje vrijeme da se krene u to. Sma-
tram da jedan takav prostor ova općina zavrjeđuje. Ukupna 
vrijednost ovog projekta procijenjena je na 6,5 milijuna 
kuna.

Početkom 2019. godine zajedno s Općinom Pecsvarad iz 
Mađarske prijavili smo se na raspisani natječaj INTERREG 
HU-HR. Općina Pecsvarad prijavila je uređenje okoliša svo-
jeg starog dvorca, a mi smo prijavili obnovu Kurije. Rezul-
tati će se znati krajem godine i ako natječaj prođe imamo 
dovoljno vremena za javnu nabavu i sve ono što je potrebno 
obaviti. Sufinancirana sredstva Europske unije su 80 posto. 
Ukupna vrijednost našeg dijela projekta je oko 4 milijuna 
kuna.

Što se trenutno radi?
Radimo na proširenju Dječjeg vrtića zbog povećanog 

broja djece. Prihvaćena je odluka za odabir projektanta koji 
će izraditi dokumentaciju nakon koje slijedi ishođenje gra-
đevinske dozvole i krećemo u proširenje. Predviđeni iznos 
za tu namjenu je oko milijun kuna. Sredstva će se pokušati 
namaknuti i preko Ministarstva za demografsku obnovu 
pa ćemo vidjeti kako će to završiti. Osim u našem vrtiću, 
djeca su trenutno smještena i u vrtićima u Koprivnici i u 
privatnom smještaju, za što Općina izdvaja 1.100 kuna po 
djetetu. 

Obraćanje načelnika Maria Švegovića



3

Odabrali smo projektanta za Glavni projekt Osnovne 
škole u Koprivničkom Ivancu. Kad dokumentacija bude go-
tova, krećemo u postupak izdavanja građevinske dozvole i 
čekamo mogućnost da projekt prijavimo na sredstva Europ-
ske unije za period 2020.-2026. Trenutna vrijednost projek-
ta je oko 22 milijuna kuna.

Trenutno imamo veliki problem s poljskim putevima i 
cestama koje su u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec. 
Prošle godine donijeli smo odluku da se ide u sanaciju rupa 
i nedostataka na cestama i putevima, ali zbog vremenskih 
neprilika, odnosno obimnih padalina, do sada nismo bili u 
mogućnosti da tome pristupimo. Najkritičnija situacija je 
na potezu Grbaševec-Botinovec gdje je i najfrekventniji pro-
met. Taj i ostale dijelove pokušat ćemo riješiti u narednom 
periodu, kao i nedostatke koji su se pojavili na pješačko-bi-
ciklističkoj stazi. 

Pokrenuli smo uređenje svih društvenih domova u opći-
ni tako da je, između ostalih, uređen i Dom u Pustakovcu. 
Postavile su se klupčice, obnovio se interijer, obnovljene su 
elektroinstalacije i ove je godine u planu instalacija plina, a 
postavljena su i nova rolo-vrata na vatrogasno spremište. U 
Društvenom domu Botinovec uređena je vodovodna i kana-
lizacijska instalacija. Goričko je prijavljeno za vanjsko i unu-
tarnje uređenje Doma preko LAG-a Podravina i rezultati će 
biti poznati najesen. Nadam se da će ove godine biti posti-
gnut dogovor između DVD-a Kunovec i Općine Koprivnički 
Ivanec. DVD bi trebao dati svoju nekretninu Općini kako bi 
ona mogla ulagati u nju, a DVD i dalje ostati njezin korisnik. 
Općini je cilj urediti taj prostor koji je u dosta lošem stanju.

U planu je i sanacija prostorija Nogometnog kluba „Slo-
ga“ do određenog iznosa. Nogometni klub „Bratstvo“ dobio 
je na korištenje kosilicu za svoje potrebe, a NK „Rudar“ iz 
Botinovca dobit će mobilni WC i sanitarije. Planira se ula-
gati i u prostorije Nogometnog kluba „Pustakovec“ koje su 
dosta oronule.

U planu je i sanacija divljih deponija. Ovom prilikom još 
bih jednom zamolio sve mještane da ne odlažu otpad po 
divljim deponijima jer će se u dogledno vrijeme postaviti još 
kamera i bit će još sankcija prema neodgovornim pojedinci-
ma. Otpad zbrinjavajte u za to predviđenim prostorima. Na 
području općine za to postoji 5 lokacija na koje dolazi mo-
bilni reciklažni kontejner, postoje zeleni otoci, kao i moguć-
nost odvoza u reciklažno dvorište u Koprivnici, a za građe-
vinski i biootpad u Herešinu, tako da ne postoji opravdanje 
za odlaganje na divlje deponije.

U tijeku je katastarsko izlaganje za naselja Kunovec, 
Botinovec i Pustakovec u prostorijama Općine Koprivnički 
Ivanec.

Kakva je financijska situacija u Općini?
S obzirom na uobičajeno slabije punjenje proračuna u 

prvom djelu godine, Općina sve svoje obaveze podmiruje 
redovito. Sanirali smo sve ostavljene financijske dubioze i 
trenutno svoje obaveze uredno podmirujemo. S odgovor-
nom financijskom politikom nastavit ćemo i dalje.

Poslovna zona
Što se tiče Poslovne zone, kako sam prije spomenuo, 

otkupljene su dvije parcele. Ove godine Unijabeton d.o.o. 
mogao bi početi s radovima, a do kraja godine najavili su 
kupnju i druge parcele te imamo još dva potencijalna kupca 
za parcele. To ide tempom kojim možda nismo zadovoljni, 
ali ipak se nešto događa za razliku od prijašnjih godina. U 
postupku je i okrupnjavanje Poslovne zone, što čini oko 220 
hektara općinskog i državnog zemljišta. Napravljena je pro-
cjena zemljišta i to bi kroz neko vrijeme trebalo biti riješeno. 

Briga o mještanima?
Općina i dalje sufinancira roditelje za novorođenu djecu, 

što se redovito isplaćuje.
Kao što sam prije spomenuo, brinemo i brinut ćemo o 

našim vrtićancima, nastojeći i njihov boravak učiniti ugod-
nijim za njih i njihove roditelje.

Za školsku djecu kupljene su radne bilježnice što plani-
ramo napraviti i ove godine i uz najavljene besplatne udžbe-
nike smatram da je to velika pomoć roditeljima. Prema školi 
uplaćuje se 150 tisuća kuna godišnje za njihove potrebe, fi-
nancira se prijevoz učenika i pomaže koliko je u mogućnosti 
Općine.

Podmiruju se sve financijske obaveze prema našim udru-
gama, društvima i klubovima te im se nastoji pomoći i na 
sve druge načine, čime gotovo uvijek premašujemo tražena 
godišnja financijska sredstva od strane Općine. 

Još jednom pozivam sve mještane da proslavimo Dan 
Općine i Župe Koprivnički Ivanec, koji će se ove godine 
održati pod velikim šatorom.

Drage mještanke i mještani, čestitam Vam u svoje ime 
i u ime svoje zamjenice Dan Općine Koprivnički Ivanec 
i blagdan Svetog Ivana Krstitelja, zaštitnika naše Župe.

�������	��
���	���



�������	�
�����������	��������	����4

Krajem 2018. godine završili smo projekt „Izgradnja no-
gostupa na sjevernom dijelu Koprivničke ulice u Koprivnič-
kom Ivancu“. Projekt je sufinanciran sredstvima Europske 
unije, Europskog poljoprivrednog fonda za ruralni razvoj, 
u okviru programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za 
razdoblje 2014. – 2020. godine o provedbi mjere 07 „Temelj-
ne usluge i obnova sela u ruralnim područjima“, podmjere 
7.2. „Ulaganja u izradu, poboljšanje ili proširenje svih vr-
sta male infrastrukture, uključujući ulaganja u obnovljive 
izvore energije i uštedu energije“ – provedba tipa operacije 
7.2.2. „Ulaganja u građenje nerazvrstanih cesta“.

Ukupna duljina nogostupa je 1.300 metara, a proteže se 
od Crkve sv. Ivana Krstitelja u Koprivničkom Ivancu pa do 
kraja Koprivničke ulice prema sjeveru. Ukupna vrijednost 
projekta bila je oko 1.920.000,00 kuna, od čega je gotovo 
97% sufinancirano od strane Europske unije.

Tijekom druge polovice ove godine namjeravamo reali-
zirati postavljanje autobusne nadstrešnice kod autobusnih 
stajališta kod škola u Koprivničkom Ivancu i Kunovcu, a za 
što smo već pokrenuli potrebne radnje, te postavljanje pa-
metnih klupa na istim lokacijama. Na taj bismo način omo-
gućili našoj djeci kvalitetnije školovanje i sigurnije pohađa-
nje nastave, kakvo i zaslužuju. Isto tako, tijekom školskih 
ljetnih praznika namjera nam je zamijeniti staro i dotrajalo 
krovište na objektu drvarnice kod zgrade Osnovne škole u 
Kunovcu.

Ove godine radi se i na uređenju sportskog objekta kod 
nogometnog igrališta u naselju Botinovec. Za tu potrebu 
naručen je sanitarni kontejner s muškim i ženskim sanitar-
nim čvorom, čega do sada, nažalost, na toj lokaciji nije bilo. 
Vrijednost sanitarnog kontejnera je 28.750,00 kn s PDV-
om, a još će se izdvojiti oko 18.000,00 kn s PDV-om za izra-

du njegovih temelja te za ostale popratne radove. Kontejner 
bi trebao biti postavljen tijekom srpnja ove godine.

Također, pred dva mjeseca kupljena je nova traktorska 
kosilica Rider, a koja je dana na korištenje NK „Bratstvu“ 
iz Kunovca za njihove redovite potrebe. Ukupna vrijednost 
kosilice je 43.903,75 kn s PDV-om.

Nedavno smo odradili postupak nabave za izradu ostat-
ka projektne dokumentacije za izgradnju Osnovne škole u 
Koprivničkom Ivancu, što je preduvjet za ishođenje nove 
građevinske dozvole. Za izrađivača projektne dokumenta-
cije odabrana je tvrtka „Coart d.o.o.“ iz Koprivnice, a uku-
pna vrijednost istog je 247.500,00 kn s PDV-om. U skoroj 
se budućnosti nadamo raspisanim natječajima za izgradnju 
osnovnoškolskih ustanova od strane Europske unije, na 
koje namjeravamo kandidirati izgradnju iste. 

Također, krenuli smo i sa izradom projektne dokumen-
tacije za nadogradnju zgrade dječjeg vrtića u Koprivničkom 
Ivancu. Za izrađivača projektne dokumentacije izabrana je 
tvrtka „Petgrad d.o.o.“ iz Koprivnice, a ukupna vrijednost 
dokumentacije iznosi 137.500,00 kn s PDV-om. Namje-
ra Općine je dovršiti nadogradnju dječjeg vrtića do jeseni 
2020. godine, a sve kako bi u idućoj upisnoj godini bilo do-
voljno mjesta za upis sve zainteresirane djece s područja op-
ćine u dječji vrtić.

Od projekata modernizacije javne rasvjete uspješno smo 
prošli na natječaju Ministarstva regionalnoga razvoja i fon-
dova Europske unije, prema „Programu održivog razvoja 
lokalne zajednice“, a na kojem nam je za projekt „Moder-
nizacija javne rasvjete Općine Koprivnički Ivanec - mjesto 
Goričko“ odobren iznos od 100.000,00 kn. Ukupna vrijed-
nost projekta je 180.058,05 kn, a ostatak sredstava osigurat 
će Općina iz svojeg proračuna. Ovim će se projektom kroz 
narednih mjesec–dva zamijeniti postojeće 21 neefikasno i 
dotrajalo rasvjetno tijelo s 29 novih rasvjetnih tijela LED 
generacije (na svaki rasvjetni stup).

Namjera općine je tijekom druge polovice 2019. godine 
postaviti LED rasvjetna tijela u Vinogradskoj ulici u Ko-
privničkom Ivancu, čime bi se dobila cjelina koja počinje u 
Koprivničkoj ulici, od granice s Gradom Koprivnica (što je 
postavljeno prošle godine), i koja se nastavlja preko cijele 
Vinogradske ulice i naselja Goričko, pa do početka naselja 

PROJEKTI – odrađeni i budući
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Kunovec. To je plan za 2019. godinu, dok ćemo već u 2020. 
godini i dalje nastaviti s postavljanjem LED rasvjetnih tijela 
u svim naseljima naše općine.

Isto tako, već smo i prošle, ali i ove godine, kandidirali 
neke projekte na raspisane natječaje, a za koje očekujemo 
pozitivan ishod u drugoj polovici 2019. godine i početak ra-
dova. U prvom redu to je projekt „Ivanec centar“ koji obu-
hvaća kompletnu rekonstrukciju društvenog doma u nase-
lju Koprivnički Ivanec, izgradnju pješače zone, parkirališta, 
uklanjanje dviju dotrajalih zgrada pored društvenog doma 
te uređenje okolnih površina. Procijenjena vrijednost pro-
jekta je 7,5 milijuna kuna.

Kad je riječ o društvenim domovima u našim naseljima, 
upravo ovih dana očekujemo rezultate natječaja za projekt 
„Rekonstrukcija društvenog doma u naselju Goričko“, što 
smo prijavili na raspisani natječaj mjere 3.1.1.1. putem LAG-
a Podravina. Ukupna vrijednost radova iznosi 135.810,00 
kn s PDV-om, a obuhvaćaju rušenje i demontažu, zidarske 
radove, gips kartonske, keramičarske, stolarske, sobosli-
karsko–ličilačke radove, radove na elektroinstalacijama i na 
hidrotehničkim instalacijama te limarske radove. Ovim će 
projektom društveni dom u naselju Goričko dobiti sasvim 
novo ruho zahvaljujući kompletnoj rekonstrukciji i izgrad-
nji novog sanitarnog čvora. 

Nadalje, tu je projekt „Rekonstrukcija i dogradnja sta-
re župne kurije“ koji je kandidiran na dva natječaja. Prvi je 
raspisalo Ministarstvo kulture, a drugi se odnosi na pro-
gram INTERREG V-A, međunarodne suradnje Hrvatska 

– Mađarska. Projekt obuhvaća kompletnu rekonstrukciju 
zgrade župne kurije koja se nalazi pored Crkve sv. Ivana 
Krstitelja te njezinu dogradnju u jednom dijelu, a u svrhu 
izgradnje svojevrsne etnokuće koja bi se u budućnosti dala 
na korištenje Društvu izvornog folklora Koprivnički Ivanec 
s ciljem očuvanja i promocije ivanečkog veza i tradicionalne 
ivanečke nošnje. Nedavno smo s našim partnerima iz Opći-
ne Pecsvarad iz Republike Mađarske kandidirali zajednički 
projekt koji obuhvaća rekonstrukciju i dogradnju zgrade žu-
pne kurije s naše strane i uređenje okoliša oko tisuću godina 
starog dvorca s njihove strane, te smo svakako optimistični 
oko pozitivnog ishoda navedene kandidature.

Odradili smo i uspješnu kandidaturu projekta „Europe 
for citizens“, ukupne vrijednosti 14.615 €, a u sklopu čega 
nam je namjera za ovogodišnje „Ivanečke kresove“, koji će 
se održati 31. kolovoza i 1. rujna, u našoj općini ugostiti 30 
članova folklorne skupine iz Općine Demandice iz Slovačke, 
30 članova folklorne skupine iz Općine Gdow iz Poljske, te 
30 članova folklorne skupine iz Općine Demjen iz Mađar-
ske. Zajedno s nekoliko naših redovnih domaćih gostujućih 
društava, ovogodišnji bi „Ivanečki kresovi“ po broju gostiju 
i organizaciji postali vrhunska manifestacija koje se ne bi 
posramili niti veći gradovi. Upravo ovih dana očekujemo re-
zultate navedenog natječaja, a svakako vjerujemo da će nam 
biti odobren za financiranje.

Općina i dalje namjerava raditi na izgradnji nogostupa u 
svim ulicama u naselju Koprivnički Ivanec (jer za sve ulice 
već ima izrađene projekte i ishođene građevinske dozvole), 
ali i u ostalim naseljima, za što ćemo u budućnosti krenuti 
u izradu dokumentacije. Neke od prvih idućih nogostupa 
koje planiramo graditi su nogostup u Vinogradskoj ulici u 
Koprivničkom Ivancu, koji se preko naselja Goričko proteže 
do granice s naseljem Kunovec, a uključuje i izgradnju javne 
rasvjete u dijelu između naselja Koprivnički Ivanec i Gorič-
ko jer u tom dijelu za sada nema javne rasvjete. Također, u 
planovima za buduću izgradnju je i nogostup u ulici Matije 
Gupca u Koprivničkom Ivancu.

Za kraj ćemo još spomenuti da je tvrtka „Koming d.o.o.“ 
upravo ovih dana započela s krpanjem i sanacijom nerazvr-
stanih cesta na području naše općine. Krenuli su od naselja 
Koprivnički Ivanec, a namjeravamo sanirati sve nerazvrsta-
ne ceste na području svih pet naselja općine do jeseni ove 
godine. Za tu je svrhu u proračunu općine osiguran iznos od 
oko 400.000,00 kn.

BRIGA O STARIJIM I NEMOĆNIM OSOBAMA, 
NAKNADE ZA NOVOROĐENČAD

Općina brine i o slabijim i nemoćnim osobama sa svojeg 
područja pa je tako u sklopu projekta „Zaposli pa pomozi“ 
zaposlila četiri žene koje brinu o ukupno 25 korisnika s po-
dručja općine. Zaposlene su žene započele sa svojim radom 
1. ožujka 2019. godine te su potpisale ugovor o radu na 24 
mjeseca, koliko i traje program. U sklopu programa svaki 
korisnik ima pravo na mjesečni paket higijenskih potrep-
ština u iznosu od 200,00 kn po osobi, a koje im zaposlene 
gerontodomaćice dostavljaju. Svakog korisnika posjećuje 
se minimalno dva puta tjedno, a reakcije korisnika i više su 
nego pozitivne. Navedeni se program u sto postotnom izno-
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Svim mještanima 
Općine Koprivnički Ivanec  

čestitamo Dan općine 
i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja!

Općinsko vijeće Općine Koprivnički Ivanec

su financira iz sredstava Europske unije.
Bez obzira na sudjelovanje u ovom projektu, Općina i da-

lje ima uspješnu suradnju s klubom „Mariška“ iz Koprivnice 
te u suradnji s njima ima zaposlenu jednu gerontodomaćicu 
koja iz godine u godinu vodi brigu o starijim i nemoćnim 
osobama, te o osobama s invaliditetom s područja općine.

Također, Općina nastavlja s financiranjem svakog no-
vorođenog djeteta na području općine, i to u iznosima od 
2.000,00 kn za prvo dijete, 3.500,00 kn za drugo dijete te 
5.000,00 kn na dvije rate za treće i svako iduće novorođeno 
dijete, uz uvjet da oba roditelja imaju prijavljeno prebivali-
šte na području Općine Koprivnički Ivanec.

„ŽELIM ZNATI KAKO IMATI“
Aktualni sat s vijećnicima Općine Koprivnički Ivanec, 

što je aktivnost u sklopu projekta “Želim znati kako ima-
ti” čiji je nositelj Udruga osoba s invaliditetom “Bolje sutra” 
Grada Koprivnice a partner na projektu Općina Koprivnički 
Ivanec, održan je u petak 31. svibnja 2019. godine u prosto-
rijama Općine Koprivnički Ivanec. Polaznici Osnovne škole 
Koprivnički Ivanec iskoristili su navedenu priliku kako bi 

općinskim vijećnicima, načelniku i zamjenici načelnika po-
stavljali pitanja vezana uz njihovo školovanje, okruženje i 
razne druge probleme koji ih interesiraju.

PODUZETNIČKA ZONA KOPRIVNIČKI IVANEC
U Poduzetničkoj zoni Koprivnički Ivanec prošle su godi-

ne dvama novim investitorima prodane dvije nove parcele, 
obje površine 5.000 m². Tvrtke „Unijabeton d.o.o.“ iz Za-
greba i „Auto-Aktiv d.o.o.“ iz Koprivnice obje su pokrenule 
izradu projektne dokumentacije za izgradnju svojih postro-
jenja, a tvrtka „Unijabeton d.o.o.“ upravo je ovih dana po-
čela s radovima. Općina Koprivnički Ivanec i dalje radi na 
prodaji preostalog raspoloživog zemljišta u Poduzetničkoj 
zoni te na privlačenju novih zainteresiranih investitora.
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U razdoblju od Ivanja 2018. do Ivanja 2019. Općinsko vijeće 
Općine Koprivnički Ivanec bilo je vrlo aktivno te je održalo uku-
pno 12 sjednica. Ovdje donosimo pregled najvažnijih odluka iz 
navedenog razdoblja: 
�� Donošenje Odluke o odabiru ekonomski najpovoljnije ponu-

de za izvođenje radova na izgradnji nogostupa na sjevernom 
dijelu Koprivničke ulice u Koprivničkom Ivancu, 

�� Donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih ne-
sreća za Općinu Koprivnički Ivanec, 

�� Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na po-
dručju Općine Koprivnički Ivanec u naselju Koprivnički Iva-
nec za projekt „Ivanec centar“, 

�� Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ula-
ganja na području Općine Koprivnički Ivanec u naselju Ko-
privnički Ivanec za projekt „Rekonstrukcija građevine druš-
tvenog doma, gradnja pristupne ceste, parkirališta i pješačke 
zone, javne i društvene namjene, 3. skupine“, 

�� Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ula-
ganja na području Općine Koprivnički Ivanec u naselju Go-
ričko za projekt „Rekonstrukcija društvenog doma u naselju 
Goričko“, 

�� Donošenje Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških ek-
splozija Općine Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Plana zaštite od požara Općine Koprivnički Iva-
nec, 

�� Donošenje Odluke o prihvaćanju ponude tvrtke Koming 
d.o.o. Koprivnica za sanaciju asfaltnih površina u svim nase-
ljima Općine Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Odluke o načinu pružanja javnih usluga priku-
pljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog ko-
munalnog otpada na području Općine Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ula-
ganja na području Općine Koprivnički Ivanec u naselju Go-
ričko za projekt „Rekonstrukcija društvenog doma u naselju 
Goričko“, 

�� Donošenje Proračuna Općine Koprivnički Ivanec za 2019. 
godinu i projekcija za 2020. i 2021. godinu (proračun iznosi 
11.878.000,00 kn), 

�� Donošenje Odluke o stjecanju poslovnog udjela u trgovač-
kom društvu Gradsko komunalno poduzeće „KOMUNA-
LAC“ d.o.o Koprivnica, 

�� Donošenje Odluke o odobrenju zaključenja Društvenog ugo-
vora društva s ograničenom odgovornošću, 

�� Donošenje Odluke o zajedničkoj provedbi mjera gospodare-
nja otpadom, 

�� Donošenje Odluke o dodjeli obavljanja javne usluge priku-
pljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog ko-
munalnog otpada na području Općine Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o provođenju 
programa Pomoć u kući starijim osobama u razdoblju 1.1. – 
31.12.2019. godine 

�� Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Koprivnički 
Ivanec za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu, 

�� Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi na području Opći-
ne Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu na području 
Općine Koprivnički Ivanec, 

�� Donošenje Odluke o prihvaćanju Sporazuma o suradnji sa 

tvrtkom „JLK Production s.r.o.“ iz Slovačke Republike te o 
pokretanju postupka prijave na natječaj „Europa za građa-
ne“, 

�� Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Koprivnički 
Ivanec za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. godinu 
(Izmjene i dopune Proračuna 12.279.000,00 kn) 

�� Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u pred-
metu nabave: „Izrada procjene vrijednosti nekretnina na po-
dručju Općine Koprivnički Ivanec“, 

�� Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opći-
ne Koprivnički Ivanec za 2018. godinu, 

�� Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u pred-
metu nabave: Izrada Glavnog projekta i ostale pripadajuće 
dokumentacije za projekt „Građenje građevine javne i druš-
tvene namjene, osnovna školska ustanova – osnovna škola 
sa sportskom dvoranom, 3. skupine“, 

�� Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u pred-
metu nabave: Izrada projektne dokumentacije za projekt na-
dogradnje dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu. 

REGISTAR NEKRETNINA 
Nakon stupanja na snagu geodetsko-katastarske izmjere za 

k.o. Koprivnički Ivanec poduzete su aktivnosti za uspostavu Re-
gistra nekretnina u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec. Su-
kladno navedenom, Općinsko vijeće je donijelo Odluku o oda-
biru najpovoljnije ponude u predmetu nabave: „Izrada procjene 
vrijednosti nekretnina na području Općine Koprivnički Ivanec“, 
vrijednost usluge iznosi 45.000,00 kuna, a izvršenje se očeku-
je kroz 30 dana. Po stupanju na snagu geodetsko-katastarske 
izmjere za k.o. Kunovec iste aktivnosti pokrenut će se i za na-
vedenu k.o. te će se uspostaviti cjeloviti Registar nekretnina u 
vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec. 

PROGRAM RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM
ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE 
HRVATSKE ZA PODRUČJE OPĆINE 
KOPRIVNIČKI IVANEC 
Sukladno članku 101. stavku 5. Zakona o poljoprivrednom 

zemljištu („Narodne novine“ broj 20/18. i 115/18.) Koprivnič-
ko-križevačka županija, Upravni odjel za gospodarstvo, komu-
nalne djelatnosti i poljoprivredu, donio je Program raspolaganja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za 
područje Općine Koprivnički Ivanec (obuhvaćena samo k.o. Ku-
novec na temelju starih zemljišnoknjižnih podataka) te ishodio 
Suglasnost Ministarstva poljoprivrede na isti. K.o. Koprivnički 
Ivanec nije bila obuhvaćena zbog završne faze provedbe geodet-
sko-katastarske izmjere. Nakon stupanja na snagu navedene 
izmjere poduzete su aktivnosti za dopunu programa za k.o. Ko-
privnički Ivanec te je ovih dana predana propisana dokumen-
tacija Koprivničko-križevačkoj županiji, Upravnom odjelu za 
gospodarstvo, komunalne djelatnosti i poljoprivredu radi dono-
šenja Izmjena i dopuna programa. Nakon donošenja Izmjena i 
dopuna programa te ishođenja Suglasnosti Ministarstva poljo-
privrede uslijedit će raspisivanje natječaja za zakup i prodaju. 

Nadalje, nakon stupanja na snagu nove izmjere za k.o. 
Kunovec izvršit će se Izmjene programa s novim podacima, 
kao i provođenje gore opisane procedure za k.o. Koprivnički 
Ivanec. 

Iz rada Općinskog vijeća

�����������
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Mi smo ne tak meli kak ve. Nam se ne kruh v pekarni pekel 
- tako smo započeli razgovor s Marijom Čevis, najstarijom 
mještankom Općine Koprivnički Ivanec, koja će 28. kolovoza 
ove godine navršiti 101. godinu života.

Sitna, vedra, puna života, Marija nas je dočekala u svom 
trenutnom domu i odmah počela svoju fantastičnu životnu 
priču, pomalo nas uvlačeći u to zaboravljeno, i s današnje 
perspektive, nezamislivo i nestvarno vrijeme… 

Kada je bilo bolje? Nekad ili sad?
Sada je materijalno bolje, ali duhovno ne. Crkva nam je pra-

zna i čini mi se da nekako sve počinje od toga, kao i svi ratovi 
koji su donijeli svoje i ljudi su se pomalo promijenili. 

Teško je i usporediti ovo vrijeme s onim kako je bilo ne-
kad. Mi nismo u trgovinu išli kao sad. Nekad se u trgovinu išlo 
samo po šećer, petrolej, sol, germu, kavu, i to Difku, a ostalo 
smo dobivali od poljoprivrede. Danas je to nezamislivo, a da ne 
govorim o tehnološkom napretku čovjeka, nezamislivo.

Kakav je nekad bio život u Koprivničkom Ivancu?
Ljudi su bili zadovoljni. Svako druženje ili zajednički posao 

završavao je pjesmom. Zajedništvo je bilo sveprisutno i svi 
smo si međusobno pomagali. Djeca su se igrala, bilo je veselo 
jer i nismo znali za drugo.

Mi smo u školu išli do dvanaeste godine i uz to smo obavlja-
li poslove koje smo mogli. Čuvali smo piliće, race i svinje i sva 
su djeca bila zaposlena, dok danas djeca nemaju, osim škole, 
drugih obaveza. Cure su se nekad spremale za udaju i morale 
su imati pokućstvo, posteljinu i to se je zvalo selba. Mladoženja 
je morao kupiti krevet, a mlada sve što ide na krevet, ormar i 
ladice (lajdlin). 

Nas je bilo puno u kući. Dva brata, nas dvije snahe, roditelji 
i troje djece, sveukupno devetoro nas živjeli smo u istoj kući. I 
tako je bilo i u drugim kućama, po pet, sedam, devet, tako da je 
selo bilo živo. A danas, u mojoj ulici Radićevoj, od mosta prema 
ulici, u tih osam kuća gdje je nekad živjelo više od pedeset ljudi, 
danas ih živi četrnaest, pretežno starijih ljudi. 

Gdje su ljudi nekad radili?
Svi smo radili na poljoprivredi, a samo najveća sirotinja išla 

je raditi na Danicu u tvornicu šarafa. Kasnije, razvojem Po-
dravke, ljudi su osjetili da je lakše raditi u tvornicama nego na 
poljoprivredi i s time počinje promjena sela.

Mi smo cijeli život proveli na poljoprivredi obrađujući ze-
mlju i brinući o životinjama te smo mukotrpnim radom, jer 
nije bilo strojeva, prehranjivali svoju obitelj, školovali kćeri i 
živjeli od toga. Prodavala sam proizvode i po Zagrebu. Dvade-
set i šest godina bila sam i sama na poljoprivredi, nakon smrti 
supruga, a uz dobre susjede i dvoje braće mogla sam živjeti od 
nje i školovati djecu. Još i danas ne mogu da ne pogledam kako 
napreduje vrčak, kako je što izašlo… To je ostalo u meni jer sam 
od malih nogu radila u polju. 

Kad ste se udali i koliko je djece i vaših nasljednika 
iza vas?

Udala sam se sa šesnaest godina, u susjedstvo, preko ceste, 
tako da sam cijeli život provela u Koprivničkom Ivancu. U kući 
smo bile četiri sestre, a udajom došla sam u domaćinstvo koje je 
vodila moja svekrva, tada stara 42 godine, tako da sam brinula 
o poslovima oko kuće i u polju. Nedugo nakon udaje suprug mi 
je otišao na odsluženje vojnog roka, 18 mjeseci. Jedna kćer mi 
je u Koprivnici, kod druge kćeri sam trenutno u Koprivničkom 
Ivancu, a treća kćer mi je umrla sa 6 godina. Imam dvije kćeri, 
tri unuke i jednog unuka, dva praunuka i prapraunuku.

Kakve su razlike nekadašnjeg i sadašnjeg života? Da 
li bi se vratili u prošlo vrijeme?

Aaa, nikam nazaj! Razlike su ogromne. Od mojeg oca bilo je 
sedmero braće, a osamnaest nas bratića i svih sedmero braće 
se oženilo u istoj ulici. U ono vrijeme vladala je sloga i svi smo 
si međusobno pomagali jer se drugačije i nije moglo živjeti. Ži-
vjelo se na selu od poljoprivrede i za poljoprivredu, a danas cela 
vulica nema kravu - kaj je to selo? Danas ljudi imaju i opet nisu 
zadovoljni, a nekad se veselilo i pjevalo i ljudi su bili zadovolj-
niji s onim što su imali. To je najveća promjena.

Čemu zahvaljujete vašu dugovječnost?
Nema nekog posebnog recepta za dugovječnost ni u hrani 

ni u piću. Delajte kaj najviše morete, Boga molite, nikoga ne varaj-
te i pruženu roku siromaka nigdar ne odbijte i bote živeli tak dogo 
kak ja. 

Je li Vam brzo prošla ova, skoro će, 101 godina? 
Brzo je prošlo, samo dok se setim gda je to bilo se i kaj sem se 

prešla onda je dogo, a ovak to vam se prejde. Sega i sačega je prešlo 
vu tem mojem dugem životu. Prešlo je se negda kak ništ…

Imate li još neke želje?
Teško mi je što ne mogu više, zbog zdravlja, ići u crkvu i na 

groblje, što sam mogla do prošle godine, i što zbog očne mrene 
ne mogu više čitati, što sam jako voljela.

Sa željom da joj zdravlje što prije dozvoli odlazak 
u crkvu te da pročita još dosta knjiga, zakazali smo 
slijedeći posjet za desetak godina, što bi se u njenom 
slučaju, ako Bog da, moglo i ostvariti…

�	��������	�����

Razgovarali smo s Marijom Čevis (100), 
najstarijom mještankom Općine
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DV „Ivančica”
Poštovani čitatelji našeg lista Općine Koprivnički Iva-

nec i naši dragi roditelji, evo nas opet zajedno s našim 
vijestima. Nalazimo se još jednom na samom kraju naše 
radne godine, a kako nam je bilo možete samo zamisliti. 
Gdje su djeca tu veselju i radosti nikad kraja i najtmurniji 
dan ne izgleda tako, a ovo kišovito proljeće nije nas uspjelo 
spriječiti da u vrtiću uživamo u igri, plesu i veselju. Naša 
svakodnevica ispunjena je mnogobrojnim aktivnostima, 
djeca se igraju, uče socijalnim vještinama, razvijaju crtanje 
i kreativnost, a mi ih u tome potičemo da budu što bolji. 
Često imamo aktivnosti vezane uz neku temu ili uz obi-
lježavanje nekog događaja. U ovom drugom razdoblju više 
smo se družili s gostima i samim roditeljima koji su ima-
li priliku pobliže se upoznati s radom odgojitelja. Dan po 
dan stječući nova iskustava došli smo i do kraja još jedne 
pedagoške godine. Fotografije govore više od riječi stoga 
uživajte u njima, a našim budućim školarcima želimo puno 
uspjeha u školi. 

Sretan Vam Dan Općine i Župe Koprivnički Ivanec!
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Uvidom u stare pisane dokumente naišla sam na poda-
tak da je Zaključkom Križevačke županije u prosincu 1825. 
godine naloženo da se sljedeće godine u orguljaševoj kući 
u Koprivničkom Ivancu (tadašnjem Ivancu) otvori škola. 
Obuka je počela u jesen 1828. godine s prvim učiteljem Fra-
njom Pintarićem. Kako zgrada nije odgovarala tadašnjim 
potrebama, 1840. godine izgrađena je nova zgrada s uči-
teljskim stanom i jednom učionicom. Tu su školu polazili 
učenici iz Ivanca, Cenkovca, Goričkog, Kunovca, Botinovca 
i Pustakovca. Tada je to bila Opća pučka Škola u Ivancu. 

Dokumenti govore kako su naši pretci s tog područja ži-
vjeli u velikom strahu od uvođenja noviteta, teško su pri-
hvaćali sugestije i trebalo je mnogo vremena da se počnu 
događati konkretne promjene u okolini u kojoj su živjeli. 
Škola je često bila i zatvorena zbog zaraza (djeca su dosta 
bolovala od šarlaha/škrleta, očnih upala - trakom oka), a po-
nekad je početak nastave mjesecima kasnio zato što općin-
sko poglavarstvo nije na vrijeme obnovilo prostore. Početak 
školske godine uvijek je započeo zazivom Duha Svetoga.

Na inicijativu bivših učenika ivanečke škole koji su odse-
lili u Ameriku, 1906. godine potaknuto je prikupljanje mi-
lodara za izradu školskog barjaka. Kuma barjaku bila je Te-
rezija Sulemanović iz Koprivnice. Školski barjak posvećen je 
23. lipnja 1907. godine. „Bio je izrađen od teške bijele svile, 
zlatnim resama naokolo. Na jednoj strani barjaka nalazi se 
prekrasna slika sv. Alojzija, zaštitnika mora i školske mla-
deži. Na drugoj strani je slika Anđela čuvara koji neka čuva 
i pravim putem vodi školsku mladež. Okolo slika je lijepo 
vezivom izrađeno. Barjak još resi svjetloplava vrpca na ko-
joj je zlatnim slovima izvezeno, i to na jednom kraku vrpce: 
‘Darovali župljani iz Amerike.’, a na drugom kraku: ‘Školskoj 
mladeži u Ivancu.’“.

Dvadesetak godina poslije, točnije 1925. godine, u školi 
su radila već tri učitelja: Katica Jendrašić, Milka Špoljar i 
Ivan Stazić. Tada su nastavu polazila 233 učenika. Pretražu-
jući spise, utvrdila sam kako su se učitelji vrlo često izmje-
njivali, rijetko je tko duže ostao.

Iste 1925. godine velečasni Franjo Brdarić napisao je i 
izdao knjižicu „Povijest škole u Koprivničkom Ivancu“ po-
vodom obilježavanja prvih 100 godina školstva u Kopriv-
ničkom Ivancu (1825. – 1925.). Knjižica je tiskana u 600 
primjeraka, a iz nje je vidljivo „koliko je dobra taj župnik na-
pravio za školstvo i opće dobro“. Nažalost, naša škola nema 
primjerak te knjižice pa molim cijenjene mještane koji ovo 
čitaju da potraže knjižicu u svojim ormarima, možda je net-
ko pronađe. Htjeli bismo sačuvati knjigu kako bismo imali 
neke dodatne povijesne podatke u našoj arhivi, ako mož-
da nekom ta knjižica ne treba mi ćemo ju rado prihvatiti. 
Unaprijed vam zahvaljujemo na angažmanu, mnogo bi nam 
značila vaša pomoć. 

Zanimljiv je podatak da je u ono vrijeme općinsko po-
glavarstvo knjigama nagrađivalo marljive i dobre učenike. 
Osim poglavarstva, dio je financirala kuma školskog barja-
ka, a dio župnik. Na kraju nastavne godine, obično krajem 
lipnja, bio je objavljen popis „sposobnjaka“ koji će polaziti 

nastavu naredne školske godine, a upisivali su se i oni koji 
su trebali ići u „opetovnice“.

Zabilježeno je i da je 1927. godine održana završna škol-
ska svečanost, zajedno s izložbom ženskog ručnog rada i to 
je prva školska svečanost od osnutka škole, što je u doku-
mentima zapisano kao veliki moralni uspjeh.

Polovicom rujna 1929. godine u Kunovcu je bila uređena 
školska soba kako bi se i tamo moglo započeti s nastavom, 
ali tada još Ministarstvo prosvjete nije imenovalo učitelja, 
što se dogodilo tek 1930. godine kada je Ministarstvo ime-
novalo Anđelu Kralj učiteljicom u Kunovcu. Tako je stvore-
na nova školska općina u Kunovcu te su nastavu u Kunovcu 
polazila djeca iz Kunovca, Botinovca i Kunovec Brega. U do-
kumentima piše: „Nakon mnogogodišnjeg natezanja izme-
đu sela Kop. Ivanec i Kunovec ipak je došlo do ostvarenja, tj. 
otvorenja još jedne škole u općini upravo na silu u kući z.z. 
koja donekle odgovara zahtjevima škole. Za gradnju nove 
škole osnovan je fond od 50.000 Din godišnje. Kada će biti 
sagrađena nova škola to se ne može reći, jer kad je samo za 
osnutak iste trebalo skoro punih 17 godina.“ 

Ovim zanimljivim crticama iz povijesti školstva na na-
šem području htjela sam vam približiti i pokazati koliko je 
obrazovanje nezaobilazan životni segment.

Obrazovanjem stvaramo nove prilike i zato je jako važno 
da potičemo našu djecu, da im pomognemo graditi mostove 
do novih životnih uspjeha koliko god oni bili mali. Svaki i 
najmanji korak je dio putovanja. U toj podršci roditelji su 
neizostavni. Nemojte to zaboraviti. Novi dan je dar i otvo-
rena mogućnost da budemo bolji ljudi, ne zbog drugih nego 
zbog nas samih. Škola je i odgojna i obrazovna institucija. 
Suradnjom na sve tri razine (roditelj-učenik-učitelj) može-
mo stvoriti dobre uvjete u kojima će se razvijati ta dobrota, 
empatija, prihvaćanje drugih i drugačijih. Jer… svi smo dru-
gačiji. I to je naše bogatstvo. 

Prvih 5 godina ponovnog samostalnog školstva u našoj 
općini je iza nas. Prisjećamo se, s radom smo, kao samostal-
na ustanova, počeli 01. rujna 2014. godine. Kao i nekada, 
djelujemo na dvije lokacije. Stvaramo nove zapise, stvaramo 
nove školske priče, učimo, istražujemo, nastojimo graditi 
bolje društvo, težimo tome da nam bude ugodno s ljudima 
s kojima radimo, a to postižemo tako što svakodnevno ra-
dimo na sebi.

Osim što unapređujemo i njegujemo međuljudske odno-
se na razinama koje sam gore spomenula, mnogo smo uložili 
i u razvoj i poboljšanje osnovnih tehničkih uvjeta u jednoj i 
drugoj zgradi. U tome nam je pomogao naš osnivač, Kopriv-
ničko-križevačka županija, ali nam je pomogla i Općina Ko-
privnički Ivanec. Osim ta dva izvora financiranja uključilo se i 
Ministarstvo znanosti i obrazovanja, ali smo stvaranje boljih 
tehničkih uvjeta ostvarili i samostalno prijavom projekata na 
različite natječaje i javne pozive. Kao što i sami znate, zgrada 
škole u Kunovcu mnogo je starija od zgrade škole u Kopriv-
ničkom Ivancu pa je i tamo provedeno više zahtjevnijih ra-
dova, ali uvijek stvaramo i na jednoj i na drugoj lokaciji. Evo 
nekih građevinskih radova koje smo proveli u ovih 5 godina.

Tragovima školskih zapisa…
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KUNOVEC
Školska zgrada izgrađena je 1954. godine.
U 2015. godini obnovljeni su parketi u učionica-

ma, u zbornici i hodniku kod učionica (brušeni su i 
lakirani), obojani su svi plafoni i zidovi u učionica-
ma, na zidove koji su bili jako vlažni postavljene su 
zidne obloge, obnovljen je sanitarni čvor za djelat-
nike na katu zgrade, asfaltirano je novo parkiralište 
pored pomoćne dvorišne zgrade te je napravljena 
sjenica oko starog bunara. 

Tijekom 2016. godine djelomično je promijenje-
na stolarija s južne i istočne strane škole, sobosli-
karskim radovima sanirani su dotrajali zidovi, na 
zidove koji su bili jako vlažni postavljene su zidne 
obloge (knauf). Na samom ulazu u zgradu postav-
ljanjem tzv. „ljeplenke“ spriječeno je dugogodišnje 
prokišnjavanje, a na vanjskom igralištu ocrtane su 
linije za nogomet i košarku, kupljene su košarkaške 
table za koševe i postavljeni su obruči s mrežicama. 

U 2017. godini uredili smo pročelje zgrade, pro-
mijenili vrata, dovratnike i sanitarnu galanteriju 
(miješalice za vodu, sifone i umivaonike) u dječjim 
sanitarnim čvorovima, zamijenili smo dotrajale 
žlijebove, saniran je dio krovišta iznad planirane 
prostorije za arhivu koji je prokišnjavao, dovršili 
smo izmjenu svog starog učioničkog namještaja, 
zbornica je dobila nove stolice (donacija), u hodni-
cima smo zamijenili stare ormare doniranima, na 
golovima na vanjskom igralištu stavljene su nove 
mreže (donacija) te je ispred škole iscrtana prva ku-
novečka zebra.

U 2018. godini u potpunosti smo sanirali od-
vodnju i polijepili nove podne pločice u muškom 
dječjem WC-u, , zamijenjeni su dovratnici i vrata na 
muškom i ženskom dječjem WC-u, postavljeni su 
novi dovratnik i vrata na katu u dijelu gdje se ulazi 
na tavan, opločili smo stepenice na oba ulaza, po-
stavili smo bežičnu mrežu za uvođenje e-Dnevnika, 
promijenili smo sva rasvjetna tijela po učionicama i 
hodnicima, kao i vanjsku rasvjetu na zgradi, u svim 
su učionicama postavljeni stropni projektori i zid-
na projekcijska platna, sanirali smo cijelu fasadu, 
sanirali smo prostor na katu zgrade za arhivu, pro-
mijenjena je sva podna keramika, kupili smo dva 
nova trimera (za živicu i travu), u kuhinju su ku-
pljeni novi zidni elementi, kao i kuhinjski stol po 
mjeri s radnom površinom i velikom zapremninom 
za posuđe, a priključili smo se i na kanalizacijsku 
mrežu.

U 2019. godini sanirat će se krovište po-
moćne dvorišne zgrade, postavit će se tlakav-
ci na sjevernom dijelu ulaza u zgradu, postavit 
će se klimatizacijski uređaji u školsku kuhinju, 
blagovaonu i uredske prostore, pripremit će se 
prostor za uvođenje druge faze projekta e-Škole 
te planiramo izgraditi dječje igralište koje će biti 
prilagođeno starijim osobama i osobama s inva-
liditetom.
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KOPRIVNIČKI IVANEC
Školska zgrada u Koprivničkom Ivan-

cu sagrađena je 1987. godine za potrebe 
organizacije razredne nastave. 

Tijekom 2015. godine promijenjeni 
su dovratnici na ulazima u razrede, dje-
lomično smo opremili kuhinju s novim 
posudama, dok je 2016. godine uloženo 
u promjenu keramičkih pločica na ula-
zu u zgradu (potpuno su maknute sta-
re te je stavljena nova podloga i gornji 
pokrov), postavili smo PVC ulazna vrata 
kao i PVC staklenu stijenu sa sjeverne 
strane zgrade (kod bočnog ulaza u Ško-
lu).

Tijekom 2017. godine obnovljeno je 
pročelje zgrade i promijenjeni su dotra-
jali žlijebovi, promijenili smo dotrajale 
fontane za vodu, zamijenili dotrajale 
miješalice i sifone za vodu u dječjim sa-
nitarnim čvorovima, zbornica i učionice 
dobile su nove stolice za učitelje (dona-
cija), obnovili smo ulaz u zgradu sobo-
slikarskim radovima zidova i stolarije, 
sanirali fasadu na južnoj strani zgrade i 
zamijenili vrata na učionicama.

Tijekom 2018. godine zamijenili smo 
dotrajali plinski bojler za grijanje zgra-
de, sanirali smo odvodnju u muškom 
dječjem WC-u, postavljen je osamkanal-
ni sustav videonadzora, postavili smo 
bežičnu mrežu za uvođenje e-Dnevnika, 
u potpunosti je i iznutra i izvana saniran 
središnji dio krovišta zgrade, kupljena je 
nova perilica rublja te je saniran sjeverni 
dio fasade na zgradi.

U 2019. godini zamijenili smo sve 
kuhinjske elemente, nabavit će se pre-
ostali dotrajali namještaj (školske klu-
pe i stolice), zamijenit će se namještaj 
u zbornici, kompletno ćemo oličiti unu-
tarnje zidove u svim prostorijama škole, 
i jedna i druga učionica dobit će stropne 
projektore i zidna projekcijska platna, 
pripremit će se prostor za uvođenje dru-
ge faze projekta e-Škole, a ujedno ćemo 
promijeniti veći dio vanjske stolarije.

Prioriteta je mnogo i razlike su vid-
ljive. Od 2014. godine do danas ukupan 
broj učenika smanjio se za njih desetak 
što zbog poslovno uvjetovanih migra-
cija, što zbog osobnih razloga roditelja. 
No, opstanak naše škole nije upitan. 
Hvala svima koji nas podržavaju u radu. 

Kristina Furkes, dipl. uč.,
ravnateljica Osnovne škole 

Koprivnički Ivanec
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U petak 29. ožujka realizirali smo inte-
grirani dan u školi. Na poziv ravnateljice 
Kristine Furkes svojim dolaskom razve-
selio nas je svećenik Odilon-Gbènoukpo 
Singbo, rodom iz Benina. Ravnateljica je 
pozdravila našeg dragog gosta, kao i do-
maćeg župnika, vlč. Nikolu Bukovčana, a 
pozdravili su ga i učenici plesom, recitaci-
jom i pjesmom koje su pripremili sa svojim 
učiteljima.

Već na početku govora velečasni Odilon 
privukao je pozornost svih prisutnih re-
kavši da je za vrijeme programa mislio na 
svoje roditelje te da bi djeca u Beninu bila 
presretna da imaju ovakvu školu. Na vrlo 
zanimljiv način svjedočio je o svome dje-
tinjstvu i odrastanju u ovoj afričkoj zemlji.

Škole u Beninu izgledaju kao kolibe, 
piše se na pločicama, bilježnicu je dobio tek 
u trećem razredu, a školarina se plaća već 
od prvog razreda osnovne škole. Za onog 
tko nema novaca nema ni školovanja, što 
znači da nema ni napretka u široj društve-
noj zajednici. Bombone je dobivao samo 
za Božić, dok se meso jelo samo na Božić 
i Uskrs.

Kada je krenuo u osnovnu školu rodi-
telji nisu imali novaca za školovanje pa 
bi ga učitelji udaljili s nastave, no imao je 
dozvolu pisati testove, koje bi uvijek naj-
bolje napisao jer su mu prijatelji rekli što 
su učili. U viši razred učitelji su ga puštali 
upravo zbog toga što je uvijek bio najbolji 
na testiranjima. I tako šest godina, koliko u 
Beninu traje osnovna škola. Srednju školu, 
koja traje četiri godine, završio je zahvalju-
jući učiteljima koji su uvidjeli njegovu želju 
za znanjem te mu unaprijed platili školari-
nu. Nikada nije saznao tko su njegovi do-
brotvori. Time nas je potaknuo da živimo 
dobrotu, ne zbog drugoga, već zbog sebe.

Da bi završio gimnaziju u gradiću 15 
km udaljenom od sela morao je prvo pro-
naći smještaj koji ne treba platiti novcem 
jer ga nema, već da ga može odraditi u polju 
ili negdje drugdje. Kucao je od vrata do vra-
ta. Za besplatan smještaj obrađivao je veli-
ko polje u kojem su rasli krumpir, rajčica, 
kikiriki, no nikada ništa nije uzimao niti 
kušao jer nije smio. Učio je uz svijeće koje 
je dobivao od župnika jer se svjetlo gasilo 
točno u 22 sata. Tri godine ulazio je u svoju 
sobu kroz prozor pazeći da ga nitko ne vidi 
jer domaćin mu nije dao da ulazi i izlazi na 
ulazna vrata. Zbog toga su mu prijatelji na-
djenuli nadimak Prozor.

Velečasni Odilon ne pamti da je ikada 

u tom razdoblju imao novaca da si nešto 
kupi, a izazova i motiva uvijek je bilo, po-
sebno kad je išao u gimnaziju u koju su išla 
i djeca iz ekonomski dobrostojećih obitelji, 
djeca političara. Djeca iz siromašnih obi-
telji upisana u istu školu bila su samo ona 
koja su bila najbolja u učenju. Budući da 
nije imao novaca, na pauzama nije izlazio 
iz razreda. Sendviče pod odmorima nije 
kupovao, već bi kuhao žgance kad bi stigao 
doma. Ovim primjerom naglasio je da svi 
mogu uspjeti u životu, bez obzira na mate-
rijalno stanje. Učenicima je naglasio: „Ima-
te sve uvjete da uspijete!“

Svoj dolazak u Hrvatsku zahvaljuje mi-
sionaru vlč. Štefanu i biskupima koji su po-
nudili da netko iz Benina dođe u Hrvatsku 
studirati. Došao je i nije se pokajao. Hrvat-
ska mu je postala drugi dom.

Svome selu pomaže i danas: za školu su 
napravili bunar da djeca imaju pitku vodu, 
a crkvu su mu pomogli sagraditi prijatelji 
iz Hrvatske. Također, dao je izgraditi Dom 
za djevojčice bez roditelja, u kojem je tre-
nutno njih 28, najmlađa ima 6 mjeseci, a 
najstarija 18 godina. Sve moraju ići u školu.

Svoj govor vlč. Odilon završio je riječi-
ma: „Uvijek je dobro biti dobar!“

U drugom dijelu druženja učenici su 
imali prilike postavljati pitanja. Koliko su 
vlč. Odilona pažljivo i sa znatiželjom slušali 
vidi se i po vrlo zanimljivim i originalnim 
učeničkim pitanjima. Vlč. Odilon na sva 
je s ljubavlju odgovarao. Saznali smo da 
su ožiljci na njegovu licu znak pripadno-
sti određenoj obitelji, taj znak dobiva prvo 
muško rođeno dijete koje treba nastaviti 
obiteljsku lozu, oženiti se. Njegovi roditelji 
nisu odmah prihvatili njegovu odluku da 
postane svećenik, ali danas su sretni zbog 
toga. Odrastao je u velikoj obitelji i ima pet 
sestara i jednoga brata. Njegovom dolasku 
u Benin posebno se veseli petnaest nećaka.

Osim o obitelji pitanja su bila i o sa-
moj Africi, jezicima koji se tamo govore, o 
sličnostima i razlikama Benina i Hrvatske, 

važno je bilo saznati za koga je vlč. Odilon 
navijao za vrijeme Svjetskog nogometnog 
prvenstva, kako se slave Božić i Uskrs. Sa-
znali smo da na Uskrsni ponedjeljak imaju 
Odlazak u Galileju. To znači da svaka župna 
zajednica odlazi u neku drugu moleći i pje-
vajući te noseći sa sobom hranu koju me-
đusobno dijele.

U trećem dijelu druženja učenici su s 
gostom u nebeske visine pustili balone u 
znak sklapanja novog prijateljstva. Uz to, 
učenici su na papiru ispisivali riječ koja ih 
je asocirala na druženje s vlč. Odilonom. 
Bilo je tu pravo bogatstvo riječi: obitelj, 
kunao (hvala na domaćem jeziku vlč. Odi-
lona), radost, prijateljstvo, uzor...

Velečasni Odilon govorio je iskreno i 
otvoreno o siromaštvu u svojoj obitelji i ze-
mlji iz koje dolazi jer tamo mnogi ne zna-
ju za banku, za zdravstveno osiguranje, a 
razlog tome je upravo siromaštvo. Na spo-
men obitelji oči su mu se punile suzama. O 
svome zvanju govorio je s ponosom i odu-
ševljenjem, naglašavajući da nema naše 
dobrote bez Isusa Krista. Posjet i život-
no iskustvo koje je vlč. Odilon podijelio s 
nama bilo je poučno i ispunilo nam srca. U 
nadi i iščekivanju ponovnog susreta s njim 
možemo su samo poručiti KUNAO!

 Marija Šokec, vjeroučiteljca

Posjetio nas je svećenik 
Odilon-Gbènoukpo Singbo
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Udruga „Zelena Piškornica” Koprivnički Ivanec počela je 
kalendarsku godinu redovitom izvještajnom skupštinom na 
kojoj je predstavljen rad udruge u našoj prvoj godini djelo-
vanja i usvojen je plana rada za ovu godinu.

“Zelena Piškornica” trenutno broji 60 članova i nadamo 
se da će nas u narednom razdoblju biti sve više, stoga, dobro 
nam došli.

Još prošle godine sakupili smo 411 potpisa mještana Op-
ćine Koprivnički Ivanec, temeljem čega smo pokrenuli inici-
jativu za održavanje lokalnog referenduma protiv izgradnje 
Regionalnog centra za gospodarenje otpadom Piškornica.

Iako priznaju da su potpisi mještana pravovaljani i da ih 
je prikupljeno dovoljno, Ministarstvo uprave i Ministarstvo 
zaštite okoliša i energetike Republike Hrvatske u svojoj od-
luci od 25. veljače 2019. g. ipak ne dopuštaju provođenje 
lokalnog referenduma, uz obrazloženje Ministarstva uprave 
da postoje proceduralne pogreške nastale prilikom saku-
pljanja potpisa mještana. Ministarstva smatraju da je iz-
gradnja RCGO-a Piškornica od strateškog državnog intere-
sa za Republiku Hrvatsku i da, prema Ministarstvu zaštite 
okoliša i energetike, provođenje lokalnog referenduma nije 
utemeljeno na zakonu te ga ne dozvoljavaju. Inicijativa za 
provođenje lokalnog referenduma protiv izgradnje RCGO- a 
Piškornica trenutno je na tijelima jedinice lokalne samou-
prave Općine Koprivnički Ivanec.

Kao odgovor na negativnu odluku nadležnih ministar-
stava o provođenju lokalnog referenduma protiv RCGO-a 
Piškornica, kao i na najavu donošenja Studije izvedivosti 
izgradnje RCGO-a Piškornica za sjeverozapadnu Hrvatsku, 
organiziran je mirni prosvjed 11. svibnja 2019. na Zrinskom 
trgu u Koprivnici, pod geslom “Podravci su protiv izgradnje 
Regionalnog centra za gospodarenje otpadom Piškornica”. 

Na prosvjedu je sudjelovalo oko 200 građana, slobodno se 
može reći i najhrabrijih Podravaca, koji su jasno i glasno, 
transparentima, porukama i performansom poslali snažnu 
poruku lokalnoj, županijskoj i državnoj vlasti da nas nitko 
nije pitao želimo li da nam se iz cijele sjeverozapadne Hrvat-
ske dovozi smeće praktički u naša dvorišta i žele li Podrav-
ci da se gradi RCGO Piškornica s obzirom na njezin veliki 
utjecaj na okoliš i zdravlje lokalnog stanovništva. Zdravlje 
je najveća ljudska vrijednost, a pravo na zdravlje svakog po-
jedinca ustavna je kategorija!

U narednom razdoblju nastavit ćemo i dalje s prosvjedi-
ma i nastojanjima da spriječimo izgradnju RCGO-a Piškor-
nica. Budite najhrabriji Podravci i pridružite nam se.

O svim aktivnostima naše udruge i ostalim ekološkim 
aktualnostima možete se informirati na našoj Facebook 
stranici „Zelena Piškornica Koprivnički Ivanec“.

PODRAVINI VJERNI!
Ivica Jakupić,

predsjednik Udruge “Zelena Piškornica” 
Koprivnički Ivanec

Udruga „Zelena Piškornica” 
Koprivnički Ivanec
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Društvo izvornog folklora Kopriv-
nički Ivanec uvježbava i predstavlja 
izvorne plesove, pjesme i običaje našeg 
kraja uz voditeljicu odrasle skupine 
Anju Jakšić i voditeljicu dječje skupine 
Maju Latin, dok tamburaški pomladak 
uvježbava Siniša Bartolović. Ovogodiš-
nji folklorni nastupi do sada održani su 
u Orehovici, Kalinovcu i Molvama. 

Ivanečke vezilje vrlo su aktivne. Pod 
vodstvom Nedeljke Vrhoci vrijedno 
uvježbavaju vještinu izrade ivanečkog 
veza pa izvorne rukotvorine i narodnu 
nošnju predstavljaju u domovini i ino-
zemstvu. U siječnju su u organizaciji 
Hrvatske matice iseljenika sudjelovale 
na Zimskoj školi hrvatskoga folklora 
u Koprivnici. Školu je polazilo 90-ak 
plesača, pjevača i svirača tradicijskih 
glazbala iz deset europskih zemalja i 
iz SAD-a. Jedno od predavanja bilo je 
predstavljanje izvorne baštine Kopriv-
ničkog Ivanca. Održale su ga predstav-
nice DIF-a i upoznale polaznike Škole 
s djelovanjem Društva te predstavile 
priručnik Ivanečki vez – izvorni vez Ko-
privničkog Ivanca. Polaznicima škole 
prikazana je izvorno odjevena nošnja 
Koprivničkog Ivanca, nakon čega su ve-
zilje održale radionicu izrade ivanečkog 
veza. Radionica je zainteresirala mno-
ge folklorašice i folkloraše da se oku-
šaju u ovom umijeću, izrađujući motiv 
vurice. Uz radionicu bila je postavljena 
izložba radova i dijelova nošnje s iva-
nečkim vezom.

I ove godine, u ožujku, predstavnice 
ivanjskih vezilja sudjelovale su na oku-
pljanju Kajkavaca u Koncertnoj dvorani 
Lisinski u Zagrebu, gdje su predstavlja-
njem jedinstvenog ivanečkog veza po-
sjetitelje podsjetile na tradicijske vri-
jednosti i izvornu baštinu, doprinijevši 
tako uspjehu ove manifestacije Kopriv-
ničko-križevačke, Krapinsko-zagorske, 

Međimurske, Varaždinske i Zagrebačke 
županije, Grada Zagreba i Radio Kaja. 
Nakon Zagreba, u organizaciji naše 
županijske Turističke zajednice, iva-
nečki vez i druga nematerijalna bašti-
na s područja Koprivničko-križevačke 
županije u travnju su predstavljeni na 
Hrvatskom danu na Uskrsnom sajmu u 
Krakovu u Poljskoj, a već tradicionalno 
izložba ivanečkog veza sastavni je dio 
i manifestacije Koprivničko-križevač-
ke županije Dani travnjaka, održane u 
svibnju na koprivničkom Sajmištu.

Ivanečki vez jedini je tog tipa s po-
sebnim i u svakom detalju preciznim 
načinom izrade. Po jedinstveno veze-
noj nošnji razlikujemo se od mješta-
na svih drugih naselja u Podravini i 
svijetu. Izvorna narodna nošnja Ko-

privničkog Ivanca je podravska nošnja 
temeljem teritorijalne pripadnosti, no 
koristimo svaku priliku istaknuti da 
je ona prvenstveno autohtona nošnja 
mjesta Koprivnički Ivanec, Kunovec, 
Goričko, Pustakovec i Botinovec. Nje-
na posebnost je unikatan ivanečki vez 
na rukavima plečka, na poculici te sta-
rijim ropcima. Temeljno pravilo kod 

izrade ivanečkog veza je da se ne kori-
ste nacrti i sheme. Vezom se prikazuju 
motivi inspirirani okolnom prirodom, 
pri čemu je važan osobni pristup i ma-
štovitost vezilje u zadanim okvirima. 
Originalnost vezenog dijela nošnje po-
stiže se drugačijim rasporedom pozna-
tih osnovnih ivanečkih motiva: velikih 
i malih tulipana, vurica, srčeka, velikih 
ruža, malih ruža, frka, lista deteline, 
hrastovog lista, cveta ivančice ili đurđe-
ka i mnogih drugih, dodatnim ukrasi-
ma i različitim kombiniranjem boja, ali 
opet poštujući pravila upotrebe motiva 
i boja.

Upravo zbog jedinstvenosti i ljepote 
veza, kao i preciznosti i težine izrade te 
truda mladih u učenju izvornog veze-
nja, Ministarstvo kulture RH uvrstilo 
je 2011. g. umijeće izrade ivanečkog 
veza u registar zaštićenih nemateri-
jalnih kulturnih dobra Republike Hr-
vatske i odredilo Društvo izvornog 
folklora za nositelja zaštite, što je vrlo 
važna uloga i obaveza. Temeljem rješe-
nja Ministarstva kulture podliježemo 
obvezama iz rješenja kao odredbama 
Zakona o zaštiti i očuvanju kulturnih 
dobara i dužni smo sprečavati svaku 
radnju koja bi izravno ili neizravno mo-
gla promijeniti svojstva, oblik, izgled 
i značenje našeg izvornog veza. Sto-
ga, ako privatna ili pravna osoba želi 
izraditi repliku ovog našeg kulturnoga 
dobra, prema odredbama Zakona treba 
za to tražiti od mjerodavnog Konzer-
vatorskog odjela Ministarstva kulture 
u Bjelovaru odobrenje za izradu repli-
ke. Odjel razmatra zahtjev i predložene 
uvjete pod kojim bi se replika izrađiva-
la pa ako su okolnosti zaštite nemate-
rijalnog dobra zadovoljene tada odgo-

Društvo izvornog folklora Koprivnički 
Ivanec 
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varajućim rješenjem odobrava izradu i 
uvjete za korištenje replike te određuje 
nadzor od strane DIF-a. Ukoliko se bez 
odobrenja ili ne poštujući uvjete propi-
sane odobrenjem Ministarstva kulture 
izradi replika kulturnoga dobra ili se 
stavi u promet, prekršaj će se kazniti 
novčanom kaznom, koja iznosi čak i do 
200.000 kuna.

Kao baštinici ivanečkog veza i nosi-
telji njegove zaštite imamo zadaću pro-
movirati vez u izvornoj sredini, ali i u 
svim drugim sredinama, stoga nam je 
drago i veseli nas svako folklorno druš-
tvo koje nastupa u nošnjama Kopriv-
ničkog Ivanca, pri čemu je važno po-
znavanje izvornog izgleda i oblačenja 
naše nošnje i sprečavanje improviza-
cije, pojednostavljenja i iskrivljavanja 
kako se ne bi štetilo izvornosti i oma-
lovažavalo naše nasljeđe. Stoga nam je 
jedna od značajnih zadaća istraživanje 
i dokumentiranje ivanjske baštine i po-
tom edukacija kako naših članova, tako 
i vodstva drugih folklornih društava i 

javnosti. Sve više susrećemo se sa za-
htjevima za etno-radionice i folklornih 
društava za kratku poduku iz vezenja s 
ciljem izrađivanja ivanjske nošnje, što 
govori da i dalje treba ulagati napore u 
upoznavanje javnosti što je to ivanečki 
vez i kako se umijeće njegove izrade ne 
može svladati u nekoliko dana, jer in-
zistiramo na izradi vjernih izvornih re-
konstrukcija naše nošnje, a ne njenim 
pojednostavljenim verzijama. Naše 
vezilje osposobljavaju se na tjednim 
dvosatnim radionicama, na kojima po-
činju od jednostavnijih motiva prema 
složenijima, tako dugo dok ne postignu 
potrebnu razinu vještine i kvalitete na-
šivavanja. One najvještije mogu se tek 
nakon godine kontinuiranog rada upu-
stiti u izradu rukava.

U tome veliko značenje imaju origi-
nalni vezeni plečki, poculice i ropci, ko-
jih je svakim danom sve manje! Stoga 
DIF istražuje i prijavljuje se na razne 
natječaje kako bi ostvario potpore za 
otkup originalnih dijelova nošnji. Vrlo 
je važno spasiti ih od nestajanja, čemu 
je uvelike pridonio običaj da se žene 
pokapaju odjevene u najljepši primje-
rak nošnje. Očuvanih vezenih dijelova 
nošnje, izrađenih na originalnim ma-
terijalima s početka 20. stoljeća i ve-
zenih kvalitetnim koncem merka sve je 
manje pa je izuzetno važno da ih DIF, 
kao nositelj zaštite tog kulturnog do-
bra, otkupi i osigura njihovo primjere-
no održavanje i čuvanje. To je posebno 
važno zbog toga što je zbog nemoguć-
nosti nabavke identičnih materijala za 
izradu potpunih rekonstrukcija važno 
imati sačuvane originale i omogućiti 
njihovu dostupnost javnosti. To plani-
ramo ostvariti kroz stvaranje buduće 
etnološke zbirke, za što tražimo potpo-
ru uz EU fondova.

Znamo da još mnogo obitelji iz naše 
župe posjeduje originalnu ivanjsku 
nošnju i da ju primjereno održavaju 
i čuvaju za svoje nasljednike, no vje-
rujemo da ima i onih koji više nisu u 
mogućnosti zadovoljavajuće brinuti o 
ovom kulturnom blagu pa ih pozivamo 
da pregledaju svoje najže i lajce, pa ako 
imaju dijelove prvenstveno nošnje, ali 
i drugih predmeta koji govore kako se 
ovdje nekada živjelo, da ih ustupe DIF-
u i tako osobno doprinesu stvaranju 
buduće ivanjske etnografske zbirke, u 
kojoj će pored izložaka, uz porijeklo i 

svrhu predmeta, obavezno biti nave-
deni i podaci o vlasniku koji je premet 
darovao. Unaprijed hvala svima koji 
će pomoći da ivanjsko kulturno blago 
bude sačuvano za buduće generacije i 
dostupno pogledu našim nasljednici-
ma i javnosti, a zahvaljujemo i Općini 
Koprivnički Ivanec, Ministarstvu kul-
ture RH i svim donatorima koji finan-
cijski pomažu našem radu.

Pozivamo sve zainteresirane lju-
bitelje folklornih vrijednosti i lijepog 
druženja da nam se pridruže u plesnoj, 
tamburaškoj ili skupini vezilja. Sve vas, 
vaše prijatelje i rodbinu pozivamo na 
naše tradicionalne manifestacije koje 
organiziramo i ove godine. 

Dođite u Koprivnički Ivanec 31. ko-
lovoza na 31. Ivanečke kresove i 7. rujna 
na dječje 4. Ivanečke kresnice i podržite 
naš trud na očuvanju i promoviranju 
kulturne baštine naše općine.

Renata Kotur Jakupić, 
DIF Koprivnički Ivanec
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Već 44 godine Udruga žena Ivanečko srce nastavlja s lju-
bavlju brinuti o uređenju i njegovanju tradicije Koprivničkog 
Ivanca.

Naziv naše udruge govori da se sve aktivnosti odvijaju s 
punim srcem i vrijednim rukama. I ove 44. godine, baš kao i 
na samom početku, entuzijazam nije ništa manji, dapače, ta 
ljubav prema svome selu pokreće nas i čini ispunjenima.

Za uskršnje blagdane održana je radionica izrade pisani-
ca koje su podijeljene mještanima naše općine ispred crkve u 
Ivancu poslije poldanice na Uskrs.

Na Danima travnjaka bile smo prepoznate po našim sta-
rinskim digancima, klipičima, goričkom trepom, pogačicama 
od sira, štruklima i jako traženim zapečenim palačinkama z 
oreji.

U tijeku je sadnja cvijeća na rotoru u obliku zaštitnog cvi-
jeta ivančice, kao i uređenje sjenice u centru Ivanca.

Članice su vrlo aktivne i kod pripremanja različitih mani-
festacija u selu, kao što su , proslave vatrogasaca, uređivanje 
okoliša u selu, pomaganja siromašnima i obilaženju starih i 
nemoćnih. Svojim djelovanjem čuvamo narodne običaje, lo-
kalnu gastronomiju i kulturu te odgajamo mlađe u duhu tra-
dicije svojega kraja.
Najveća nam je želja da se u udrugu priključi što više mladih 
kako bi udruga i dalje aktivno nastavila sa svojim radom.

Udruga žena „Srca Kunovca”
Početkom ove godine održale smo godišnju izvještajnu i 

izbornu skupštinu. Izabrano je novo rukovodstvo. Za pred-
sjednicu je izabrana Dijana Koren, za zamjenicu predsjedni-
ce Jelena Majetić, a za tajnicu Marina Balija. Udruga je po-
jačana s devet novih članica, što je vrlo važno za daljnji rad 
udruge. Članice su se zahvalile dugogodišnjoj predsjednici, 
zamjenici i tajnici na svemu što su dugi niz godina učinile 
za udrugu.

Donesen je plan i program rada. Trudit ćemo se ostvari-
ti sve aktivnosti koje smo isplanirale, a čime ćemo svakako 
pridonijeti napretku života u našem selu. Jedna od glavnih 
aktivnosti nam je uređivanje cvjetnih gredica u parkovima 
koji su ovih dana već u punom cvatu.

Redovito se odazivamo na druženja koja organiziraju 
udruge žena iz naše županije, a i šire. Surađujemo s udru-
gama i društvima koja djeluju na području naše općine. U 
svim aktivnostima podržava nas naša Općina na čemu im 
najljepše zahvaljujemo.

Sada su nam u jeku pripreme za našu manifestaciju „Na 
sunčanoj struni žito se kruni“, na kojoj ćemo ujedno prosla-
viti i 45 godina rada naše udruge.

Hvala svim članicama koje aktivno sudjeluju u radu naše 
udruge i svima koji nas podržavaju.
Žiteljima Općine Koprivnički Ivanec čestitamo Dan općine, 
a svim Ivanima, Ivanama i Ivankama želimo sretan imen-
dan!

Udruga žena Ivanečko srce
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Udruga žena „Crvene ruže“ iz Botinovca 
kao i svake godine provodi svoje aktivnosti 
prema svom programu rada. Tako smo uz 
pomoć Općine Koprivnički Ivanec naba-
vile cvijeće za žardinjere kod Društvenog 
doma, a za jesen je planirana rekonstrukci-
ja kompletne cvjetne gredice. 

U travnju smo se predstavile starinskim 
kolačima na manifestaciji Tradicija naših 
starih, a što ćemo također predstaviti i na 
danima naše općine. 

Od ove godine imamo promjenu u na-
šoj plesnoj rekreaciji koja je od ove godine 
namijenjena svim djevojkama i ženama 
s područja naše općine. Stoga ovom prili-
kom pozivamo sve zainteresirane da nam 
se pridruže. Plesnu rekreaciju održavamo 
srijedom u 20:15 sati u dvorani OŠ u Ko-
privničkom Ivancu.

Želimo zahvaliti svima na suradnji i po-
moći u našem radu, prvenstveno našem 
DVD-u i nogometnom klubu te Općini Ko-
privnički Ivanec.
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Udruga žena „Crvene ruže” Botinovec

Naša udruga ima sada već višegodišnju tradiciju 
obilježavanja Dana branitelja naše Općine, kao i su-
djelovanje u obilježavanja dana naše općine, kada već 
tradicionalno u suradnji s općinom pripremamo pe-
čenu ribu za sve naše mještane. Ove godine obilježit 
ćemo 20 godina postojanja i djelovanja naše udruge. 
U proteklom razdoblju održali smo više sjednica kao 
i skupštinu udruge. Surađujemo i sudjelujemo na 
raznim manifestacijama braniteljskih udruga širom 
naše domovine upoznajući kolege suborce, družeći 
se kako u natjecateljskom dijelu tako i razmjenjujući 
iskustva kako poboljšati rad udruge na zadovoljstvo 
što većeg broja naših članova.

U suradnji s područnim odjelom Ministarstva bra-
nitelja organizirali smo sistematske pregleda za naše 
članove u koprivničkoj bolnici, na koje se odazvao velik broj naših branitelja. U pro-
teklom razdoblju organizirali smo izlet i upoznavanje sa znamenitostima grada Kri-
ževaca te smo posjetili utvrdu starog grada na Kalniku i vinariju „Kalnički podrum“, 
gdje nam je domaćin bio načelnik Općine Kalnik Mladen Kešer, kojem ovom prilikom 
zahvaljujemo na gostoprimstvu.

Čestitamo svim braniteljima naše općine naš dan, „Dan branitelja“, kao i svim mje-
štankama i mještanima naše općine Dan Općine Koprivnički Ivanec!

Rade Prosenjak,
Predsjednik UHDVDR Općine Koprivnički Ivanec,

Udruga hrvatskih dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata Općine Koprivnički Ivanec
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DVD Botinovec

SVJETLA BUDUĆNOST DVD-a BOTINOVEC
Dobrovoljno vatrogasno društvo Botinovec trenutno 

broji 66 odraslih i 24 maloljetna člana, ukupno 90 članova, 
od čega je 10 operativnih. 

U proteklom periodu 12 članova uspješno je završilo 
usavršavanje za vatrogasca I. klase. Neven Štefanec stekao 
je zvanje dočasnika, a Siniša Juranić i Tomislav Gregurek 
zvanje vatrogasnog časnika I. klase. 

Ninoslav Mesar i Siniša Juranić uspješno su završili os-
posobljavanje za aparate za zaštitu dišnih organa.

Slijedom navedenog, DVD Botinovec u svojim redovi-
ma ima:

1 ispitanog vatrogasca
14 vatrogasaca I. Klase
3 dočasnika
2 dočasnika I. Klase
1 časnika
3 časnika I. Klase 
Redovita 85. izvještajna godišnja skupština održana je 

26. siječnja ove godine, a u tijeku su pripreme naših ekipa 
za vatrogasna natjecanja. Od ove godine DVD Botinovec 

po prvi puta će imati u svojim redovima i ekipu vatrogasne 
mladeži od 12 do 16 godina, na što smo izuzetno ponosni. 
Ono što je također vrijedno istaknuti je pristupanje novih 
članova kojih ima svake godine, što daje nadu u svijetlu 
budućnost našeg DVD-a. 

Također su dogovorena dežurstva i odrađene potrebne 
pripreme za protupožarnu sezonu.

U svibnju sudjelovali smo na obilježavanju blagdana Sv. 
Florijana, zaštitnika vatrogasaca, te smo se odazvali godiš-
njim skupštinama naših prijateljskih društava. 
Društvo se redovito odaziva na svaki poziv, i to svejed-
no kao gosti na na svečanosti ili kao pomoć društvima 
koja djeluju u našem selu te samim time održava odlične 
odnose s Udrugom žena „Crvene ruže“ i Nogometnim 
klubom „Rudar“. Ovim putem zahvaljujemo im na prija-
teljstvu jer je njihova pomoć i suradnja od velikog znače-
nja za kvalitetan rad našeg DVD-a, ali i društvenog života 
u selu. Također zahvaljujemo na suradnji i Općini Kopriv-
nički Ivanec, našoj vatrogasnoj zajednici te Vatrogasnoj 
zajednici Koprivničko-križevačke županije.

DVD Pustakovec
U prošloj godini Općina Koprivnički Ivanec mnogo 

nam je pomogla oko sređivanja Društvenog doma u Pu-
stakovcu. Uređeno je vatrogasno spremište, postavljene su 
nove instalacije za struju i rasvjetu te su ugrađena nova 
plastična vrata na daljinsko upravljanje. Također su po-
krečene sve prostorije u društvenom domu i postavljena 
je nova rasvjeta. 

U ovoj godini oformiili smo 10 operativnih članova s 
liječničkim pregledima, kao i vatrogasni podmladak, djecu 
od 6 do 12 godina. Imamo još dosta planova za ovu go-
dinu, ali prvo nam slijedi provjera ispravnosti vatrogasne 
opreme. Servisirali smo vatrogasni agregat i posložili va-
trogasnu opremu na police. 

Zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec na financij-
skoj potpori. 

Stjepan Čanji, tajnik 
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U subotu 1. lipnja 2019. godine Dobrovoljno vatrogasno druš-
tvo Kunovec svečano je proslavilo svoju 90. obljetnicu osnutka i 
humanitarnog rada. 

Svečana proslava održana je pod visokim pokroviteljstvom 
Općine Koprivnički Ivanec i uz supokroviteljstvo VZO Koprivnič-
ki Ivanec, tvrtke Vatropromet d.o.o i direktora Nenada Radojči-
ća. U svečanim odorama goste i uzvanike dočekivalo je svečano 
odjeljenje DVD-a Kunovec uz taktove „Limene glazbe Koprivnički 
Bregi“.

Formiranjem ešalona ispred vatrogasnog doma, kojim je zapo-
vijedao zapovjednik DVD-a Kunovec Ivan Branimir Blažic, uprili-
čen je svečani mimohod ulicama Kunovca.

Svečana povorka prvo je krenula po pokrovitelje proslave i de-
legaciju HVZ-a, kojom prilikom je zapovjednik DVD-a Kunovec 
predao prijavak glavnom vatrogasnom zapovjedniku Slavku Tuca-
koviću, koji je potom u društvu s općinskim načelnikom Mariom 
Švegovićem izvršio smotru vatrogasaca. Nakon smotre pokrovi-
telji i uzvanici priključili su se povorci i uputili se do kapele sv. 
Barbare na svečano misno slavlje koje je predvodio župnik Župe 
sv. Ivana Krstitelja Nikola Bukovčan.

Nakon završetka svete mise formirana je povorka koja je kre-
ćući se ulicama Kunovca stigla do vatrogasnog doma, gdje je odr-
žana svečana sjednica.

Svečanoj sjednici pored predstavnika tridesetak dobrovoljnih 
vatrogasnih društava iz Koprivničko-križevačke, Sisačko-mo-
slavačke, Zagrebačke i Međimurske županije, prisustvovali su 
počasni predsjednik HVZ-a Franjo Gregurić, glavni vatrogasni 
zapovjednik RH i počasni član DVD-a Kunovec Slavko Tucako-
vić, zamjenik župana Koprivničko-križevačke županije Ratimir 
Ljubić, zamjenik predsjednika VZ-a Koprivničko-križevačke žu-
panije Vladimir Piškor, zapovjednik VZ-a Koprivničko-križevačke 
županije Zvonimir Habijan, načelnik Općine Koprivnički Ivanec 
Mario Švegović, predsjednik VZ-a Sisačko-moslavačke županije 
Mijo Brlečić, predsjednik VZO-a Rasinja i predsjednik pobratim-
skog DVD-a Rasinja Davor Tetec, zamjenik predsjednika VZO-a 
Koprivnički Ivanec Ninoslav Mesar, ravnateljica OŠ Koprivnički 
Ivanec Kristina Furkes, direktor tvrtke Vatropromet Nenad Ra-
dojčić, referent za poslove zaštite i spašavanja Krešimir Škvorc, 
članica Općinskog vijeća Općine Kop. Ivanec Barbara Kovač te 

predstavnici udruga NK Bratstvo, Udruge žena ‘’Srca Kunovca’’, 
DIF-a Koprivnički Ivanec i UHDVDR Općine Koprivnički Ivanec.

Na početku svečane sjednice predsjednik Dobrovoljnog va-
trogasnog društva Kunovec Ivan Blažic riječima dobrodošlice po-
zdravio je mnogobrojne goste i uzvanike, nakon čega je pročitao 
osvrt na bogatu povijest kunovečkog vatrogastva, nastanak i hu-
mano djelovanje društva kroz 90 godina. Svečanu sjednicu vodila 
je zamjenica zapovjednika DVD-a Kunovec Jelena Horvat.

Svima prsutnima na sjednici su se obratili Slavko Tucaković, 
Ratimir Ljubić, Vladimir Piškor, Zvonimir Habijan, Mario Švego-
vić, Ninoslav Mesar, Nenad Radojčić, Mijo Brlečić, Franjo Gregu-
rić, Davor Tetec, Ivan Novak i izaslanica VZG-a Grada Koprivnice 
i predsjednica DVD-a Štaglinec Mateja Golubić. Svi govornici su 
u svojim obraćanjima vrlo pohvalno govorili o radu DVD-a Ku-
novec.

Tijekom svečane sjednice glavni vatrogasni zapovjednik Slav-
ko Tucaković u ime HVZ-a uručio je predsjedniku DVD-a Kuno-
vec Ivanu Blažicu plaketu povodom obilježavanje 90-e obljetnice 
društva te njemu osobno zahvalnicu HVZ-a za poseban doprinos 
i potporu vatrogastvu. Zapovjednik Ivan Branimir Blažic je u ime 
DVD-a primio zahvalnicu HVZ-a za poseban doprinos i potporu 
vatrogastvu. 

Također, društvo su darivali Nenad Radojčić prigodnim po-
klonom tvrtke Vatropromet, Mijo Brlečić u ime matičnog društva 
Desno Trebarjevo, Zvonimir Habijan u ime VZ-a Koprivničko-
križevačke županije novčanim darom, Davor Tetec u ime pobra-
timskog društva Rasinja prigodnim novčanim darom, zamjenik 
predsjednika VZO-a Koprivnički Ivanec Ninoslav Mesar uručio 
je plaketu povodom obljetnice, a Ivan Novak (predsjednik kluba 
vatrogasnih veterana VZ-a Međimurske županije) iz DVD-a Mali 
Mihaljevec darivao je društvo spomen-plamenicom. 

U znak zahvale za potporu u radu društva predsjednik DVD-
a Kunovec uručio je prigodne darove (zidni sat s panoramskom 
fotografijom Kunovca te obilježjima društva) pokroviteljima, za-
mjeniku župana te izaslanstvu HVZ-a i VZ-a Koprivničko-križe-
vačke županije. Nakon svečane sjednice uslijedilo je prijatno dru-
ženje i večera za sve prisutne, a za ugodno raspoloženje pobrinuli 
su se članovi glazbenog sastava ‘’Plan B’’.

Krešimir Juratović, izvjestitelj VZ-a KKŽ

DVD Kunovec
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Dobro nam znani DVD Koprivnički Ivanec osnovan je 
davne 1894. godine u ulici Braće Radić te od tada djeluje 
na dobrobit naših mještana u Koprivničkom Ivancu i samoj 
Općini Koprivnički Ivanec. DVD Koprivnički Ivanec broji 41 
člana, a u sastavu ima dva protupožarna odjeljenja. Članovi 
navedenih odjeljenja imaju obavljene liječničke preglede te 
su osigurani kod osiguravajućih društva. 

Dobrovoljno vatrogasno društvo od samog je osnivanja 
pa sve do danas sudjelovalo na mnogobrojnim natjecanji-
ma, raznim susretima i druženjima DVD-ova u općini i šire. 
Osim druženja i natjecanja, naš DVD sudjeluje i pomaže 
u požarima na području općine Koprivnički Ivanec pa mu 
je potrebna odgovarajuća protupožarna oprema. DVD Ko-
privnički Ivanec koristi navalno vatrogasno vozilo Iveco 
Magirus, u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec, te posje-
duje putničko kombi vozilo u vlasništvu DVD-a. Vatroga-
sno društvo Općine Koprivnički Ivanec posjeduje dovoljno 
opreme za svoje potrebe. 

Članovi DVD-a Općine Koprivnički Ivanec ove godine 
sudjelovali su u čuvanju Božjeg groba u župnoj crkvi Sv. 
Ivana Krstitelja na Veliku subotu. U organizaciji društva 4. 
svibnja održana je i proslava Svetog Florijana, kojoj su pri-
sustvovala sva dobrovoljna vatrogasna društva s područja 
VZO-a Koprivnički Ivanec. 

Svi članovi Dobrovoljnog vatrogasnog društva Kopriv-
nički Ivanec uvijek su na raspolaganju mještanima Općine 
Koprivnički Ivanec. 

Upravni odbor 

DVD Koprivnički Ivanec

VZO Koprivnički Ivanec osnovana je 1993. godine u društvenom 
domu Koprivnički Ivanec, a njezin prvi predsjednik bio je Zlatko Le-
sar iz Kunovca. VZO je skupina četiriju društava: DVD Koprivnički 
Ivanec, ujedno i stožerno društvo, DVD Botinovec, DVD Pustakovec 
i DVD Kunovec. VZO je kordinator svih vatrogasnih društava i prati 
njihove aktivnosti. Općina Koprivnički Ivanec financijski prati VZO. 
Svake godine članice VZO-a sudjeluju u obilježavanju Svetog Flori-
jana u Koprivničkom Ivancu. Na sjednici 
VZO-a 11. svibnja 2019. godine izabrano je 
predsjedništvo na dvije godine: za predsjed-
nika Stjepan Švagelj, dopredsjednika Nino-
slav Mesar, zapovjednik je Ivan Blažic, do-
zapovjednik Kruno Latin, blagajnik Stjepan 
Čajni i tajnik Bojan Jakupić.

Sve članice Vatrogasne zajednice Općine 
Koprivnički Ivanec na raspolaganju su svim 
mještanima u Općini Koprivnički Ivanec.

Svim mještanima u Općini Koprivnički 
Ivanec čestitamo Dan općine uz pozdrav 

VATRU GASI BRATA SPASI!

Vatrogasna zajednica Općine 
Koprivnički Ivanec
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Na samom početku pozdravio bih sve članove, igrače, 
navijače i simpatizere NK „Rudara“ te sve čitatelje ovog 
broja Kresnice. 

U klubu se trenutno nalazi dvadesetak igrača, a okosni-
cu igračkog kadra čine igrači iz okolnih mjesta, koji svojim 
nesebičnim zalaganjem zajedno s domaćim igračima po-
mažu razvoju nogometnog sporta u Botinovcu, a samim 
time i u općini Koprivnički Ivanec. Svima su poznati 
problemi oko okupljanja igračkog kadra te stvaranja 
nogometnog tima, a razlog tome je to što se današnja 
mladež okrenula prema nekim drugim aktivnostima 
te postoji mali ili nikakav interes za bavljenje sportom, 
pa tako i nogometom, u selu. Ipak, zahvaljujući poje-
dinim zaljubljenicima u taj sport, NK „Rudar“, kao i 
mnogi drugi klubovi, još uvijek postoji, i to već više od 
70 godina.

Sam rad u klubu sveden je na pripreme, kako igrača 
tako i prostorija i nogometnog terena, kako bi se što 
kvalitetnije odradila sezona 2018./2019. 

Organizirale su se i radne akcije, od kojih bi bilo 
hvalevrijedno spomenuti akciju oko saniranja nogo-
metnog terena od ulegnuća na pojedinim mjestima 
te jednu izvanrednu situaciju kad je nevrijeme otkrilo 
jedan dio svlačionice, a na koju su se odazvali svi aktiv-

ni članovi te brzom reakcijom spriječili izazivanje još veće 
štete.

Još jedanput zahvaljujem svima na pomoći, a Općini 
Koprivnički Ivanec na financijskoj pomoći pruženoj do 
sada, a i ubuduće.

S poštovanjem
Dalibor Hegedušić, predsjednik

Nogometni klub Jedinstvo Pustakovec natječe se u 3. Županijskoj ligi nogometnog saveza Koprivničko-križevačke 
županije. Sezonu 2017./2018. završili smo na 5. mjestu. Nakon odlaska trenera Miroslava Galinca i nekih od ključnih 
igrača, u sezonu 2018./2019. krenuli smo s krugom igrača iz prijašnje sezone i novim trenerom Nenadom Oštrkapom. U 
sezoni 2018./2019. nalazimo se na 12. mjestu, čime nismo zadovoljni, a što je rezultat ne tako loših igara, koliko ozljeda, 
kartona i suženosti igračkog kadra.

Ekipa smo koja se drži zajedno u porazima i pobjedama pa bez obzira na rezultat druženja poslije utakmice uvijek su 
pozitivnog karaktera. Jedna od glavnih stavki je da niti jedan naš igrač ne prima nikakvu naknadu, čime pripadamo vrlo 
malom postotku klubova u okolici. Iz našeg mjesta u klubu aktivno igra 5 igrača, a ostali dolaze iz Koprivnice i Koprivnič-
kog Ivanca i bez njih ne bismo funkcionirali na način na koji trenutno funkcioniramo te im ovim putem veliko HVALA.

Infrastruktura NK „Jedinstva“ je u vrlo dobrom 
stanju zbog velikog ulaganja i pomoći mještana, 
članova i prijatelja kluba. Svi uvjeti su zadovoljeni, 
ali pokušavamo infrastrukturu dovesti na najvišu 
moguću razinu, a sukladno natjecateljskim propi-
sima nogometnog saveza. Ove nam je godine od 
našeg općinskog načelnika Maria Švegovića obe-
ćano grijanje na području klupskih prostorija te se 
vrlo radujemo tom pothvatu zbog svakodnevnog 
boravka i druženja naših mještana i članova kluba.

Veliku zahvalu upućujemo Općini Koprivnički 
Ivanec i cijeloj zajednici Pustakovca i nogometnog 
kluba „Jedinstvo“, a posebice našem dugogodiš-
njem članu i bivšem igraču Anđelku Šijaku, koji 
besprijekorno brine o pripremi terena, okoliša i 
prostorija kluba.

Uprava NK „Jedinstvo“ Pustakovec

NK „Jedinstvo” Pustakovec
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NK „Rudar” Botinovec
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Dragi prijatelji, navijači i simpati-
zeri NK „Sloge“, kao i svi žitelji mjesta 
Koprivnički Ivanec koji na neki način 
volite i pomažete naš i vaš voljeni klub, 
ovu ćemo godinu pamtiti po koječe-
mu, a najviše po slabim rezultatima 
seniorske ekipe, za koju se nadamo 
da će se do kraja natjecateljske sezone 
2018./2019. izvući od ispadanja iz 1. 
ŽNL NS Kc-Kž županije, što je poslje-
dica oskudnijih financijskih sredstava 
za rad kluba i tehničke nemogućnosti 
prelazaka igrača iz kluba u klub. To je 
prouzrokovalo lošije kadroviranje igra-
ča u proljetnom dijelu natjecanja, kao i 
splet objektivnih i subjektivnih čimbe-
nika (ozljede, suspenzije, radne obveze 
i sl.). Ipak nije sve tako loše dok klub 
ima u svojim redovima mlade igrače, 
naše pionire i juniore, koji su polučili 
dobre rezultate u natjecanju Lige mla-
dih NS Kc-Kž županije, i koji nam daju 
za pravo da razmišljamo o temeljima 
za bolju i svjetliju budućnost kluba, po-
gotovo u današnje vrijeme kada se ne 
rađa dovoljno (muške) djece koja bi za-
dovoljila potrebe nogometnih klubova, 

pa tako i našeg kluba. Osim toga, po-
stoje i drugi sportovi i aktivnosti koji 
djecu odvode u druge aktivnosti druš-
tvenog života i socijalizacije općenito.

NK Sloga se i ove godine aktivno 
uključila u obilježavanje Dana Općine 
Koprivnički Ivanec i Sv. Ivana (Ivanja), 
tako da smo za dan 24.06.2019.g. (po-
nedjeljak) organizirali Općinski no-
gometni turnir svih klubova općine: 
NK Bratstvo Kunovec, NK Jedinstvo 
Pustakovec, NK Rudar Botinovec i NK 
Sloga, Koprivnički Ivanec, a ove godine 
na turniru ćemo imati i drage goste NK 
Matulji iz Matulja pored Rijeke. Turnir 
će se održati u popodnevnim satima od 
16-21 sat uz ugodno druženje svih za-
ljubljenika u nogomet i svoje klubove, 
kao i svih žitelja Općine Koprivnički 
Ivanec. Neka ovo bude odmah poziv 
svima da dođu u Dol da se svi dobro za-
bavimo i družimo.

Također ćemo se uključiti i u već na 
široko poznatu manifestaciju Ivanečki 
Kresovi i dati svoj doprinos i pomoć u 
tehničkom i sportskom segmentu.

Ovih dana smo imali razgovore sa 

čelnicima JLS, odnosno načelnikom 
Općine Koprivnički Ivanec g. Mariom 
Švegovićem, bacc.ing.meh., vezano za 
buduće aktivnosti kluba, kao i o pot-
pori JLS oko adaptacije i renoviranja 
klupskih prostorija. Razgovor je bio 
uspješan i krenut će se uskoro u reali-
zaciju.

Ovim putem koristimo i priliku da 
se zahvalimo svim sponzorima, dona-
torima, prijateljima i simpatizerima 
kluba koji su na bilo koji način nese-
bično pomogli ovaj klub i ujedno poziv 
svim drugima da pomaganjem našem i 
vašem klubu pomažete našoj djeci, na-
šoj mladosti, našoj budućnosti.

U nadi da će nam druga polovica 
ove godine biti ljepša i uspješnija u 
radu našeg kluba i da ćemo se zajedno 
veseliti uspjesima svih takmičarskih 
kategorija NK Sloga, svim žiteljima 
Općine Koprivnički Ivanec čestitamo 
Dan Općine Koprivnički Ivanec, a svim 
Ivanama i Ivanima njihov imendan.

Branko Slatina, dipl. ing.,
predsjednik NK „Sloga“

NK „Sloga“ Koprivnički Ivanec
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Jesenski dio polusezone završili 
smo na izvrsnom trećem mjestu, dva 
boda zaostatka za prvacima. S tom 
euforijom krenuli smo i u novu kalen-
darsku godinu. Natjecali smo se na 
turniru županijskih klubova u Križev-
cima, gdje smo ponovili prošlogodišnji 
uspjeh ušavši u finale turnira, koje smo 
odigrali puno bolje nego prošle godine 
te zasluženo pobijedili. Ujedno je i naš 
igrač Marko Jurčić bio proglašen naj-
boljim igračem turnira, na što smo kao 
klub izuzetno ponosni.

Pripreme smo odradili s nekoliko 
teških i zahtjevnih utakmica, kada smo 
pokazali da imamo dobru nogometnu 
momčad koja je tehnički vrlo potko-
vana. Međutim, u nastavak prvenstva 
ušli smo, po mojem mišljenu, dosta 
nervozno i nesigurno, najvjerojatnije 
zbog činjenice da smo sami sebi stavi-
li teret osvajanja prve ŽNL. Prvo kolo 
odigrali smo jako loše, no već drugo 
kolo se vraćamo, odigravši veličanstve-
nu utakmicu u Sv. Ivanu Žabnu, gdje 
smo nadigrali domaćina i zasluženo 
pobijedili 5:2. Nakon te utakmice sli-
jedi derbi s NK „Borcem“. Utakmica je 
odigrana pred 350 gledatelja, a dodat-
nu atmosferu podigla je limena glazba. 
Tu su krenule naše nevolje, potpomo-
gnute sudačkim odlukama, te smo u 
nekoliko kola prosuli važne bodove i 
izgubili bitku za prvo mjesto. U toj lo-
šoj epizodi napustio nas je i naš trener 
Željko Jug ,kojem ovim putem zahva-
ljujem za uloženi trud i vrijeme. Kao 
novi trener postavljen je član uprave 
kluba Dejan Zrinski. Ekipa se ponovno 
diže te se vraćamo pobjedama i kolo 
prije završetka sezone nalazimo se na 
trećem mjestu, na kojem ćemo najvje-
rojatnije i ostati, uz ipak žal da smo 
mogli i bolje.

Ekipa juniora, predvođena trene-
rom Ivicom Ferenčakom, jesenski dio 
završila je kao prvak. Međutim, pro-
ljeće se pokazalo kobnim i njima te 
sezonu završavaju na drugoj poziciji, 
odmah iza ekipe iz Virja, koja se u dvije 
odlučujuće utakmice pokazala tvrdim 
orahom za naše mlade nade. No, nije 
sve tako crno jer je u kriznim utakmi-
cama prve ekipe nekolicina naših juni-
ora pokazala da u budućnosti možemo 

na njih računati, odigravši vrlo dobro 
i požrtvovno, a bili su i kreatori nekih 
pobjeda. Posebno smo ponosni na naš 
dom, stadion „Old Trafford“, kao i na 
njegov travnjak koji je jedan od ljep-
ših u 1. ŽNL, i koji zahvaljujući Općini 
Koprivnički Ivanec uređujemo novom 
traktorskom kosilicom, dobivenom na 
korištenje početkom godine. Za točne 

i ravne bijele linije travnjaka moramo 
zahvaliti našem Čokoju, koji uvijek ulo-
ži puno truda i vremena da obavi svoj 
posao na vrhunskoj razini bez obzira 
za koju ekipu priprema travnjak. O či-
stoći naših zgrada, svlačionica i prosto-
rija kluba brinu se naši domari, Nada i 
Čedo. Moramo pohvaliti i naše kuhare 
Pikru, Polku i Sitara koji se uvijek po-

brinu za dobru klopu i da nitko ne ide 
doma gladan.

Zahvaljujemo Općini Koprivnički 
Ivanec na velikoj podršci u našem radu 
te financijskoj pomoći bez koje se klub 
ne bi mogao natjecati u 1. ŽNL. Za-
hvaljujemo svim sponzorima koji su 
na bilo koji način doprinijeli uspjehu 
kluba te posebno našim dragim navi-
jačima i simpatizerima kluba koji nas 
vjerno prate i bodre na svim domaćim, 
ali i gostujućim utakmicama. Zahva-
ljujem i cijeloj upravi kluba, od kojih 
imam puno povjerenje i pomoć kada 
god zatreba.

Za kraj moram se pohvaliti da ima-
mo najboljeg strijelca 1. ŽNL, Ivana 
Hajdića, koji kaže da je to zasluga cijele 
ekipe, a ne njega samoga, čime dokazu-
je da je i veliki čovjek, a ne samo nogo-
metaš. 

Ovim putem NK „Bratstvo“ Kuno-
vec želi svim žiteljima općine Kopriv-
nički Ivanec sretan Dan općine, uz 
športski pozdrav! 

Siniša Blažic,
predsjednik NK „Bratstvo“

NK „Bratstvo“ Kunovec
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Klub tehničke kulture „Vector“ početkom 2019. godine doživio je strukturalne promjene.
Novi predsjednik je Marinko Triplat, njegov zamjenik Kristijan Potroško, a tajnik kluba Filip Triplat. Odmah nakon 

preuzimanja započele su pripreme za modelarsku ligu. Održavane su radionice modelara i maketara. Od ZTK-a Kc-Kž 
klub je dobio setove za poboljšanje postojećih UNIMAT-1 strojeva i šperploču na kojima djeca izrezuju razne makete. 
Intenzivno se radi na vraćanju buggy off road utrka na prostor Općine Koprivnički Ivanec. Krajem ljeta postavit će se nova 
struktura staze za održavanje utrka.

Također, uprava kluba započet će edukaciju mladih kako upravljati dronovima, za što su osigurana sredstva od dona-
tora. 

Ovim putem zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec i Zajednici tehničke kulture Koprivničko-križevačke županije na 
financijskoj pomoći za aktivnosti u klubu. 

Marinko Triplat,
predsjednik KTK „Vector“ 

KTK „Vector“


